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НОВИ САД 

 

З А П И С Н И К 
 

са VIII седнице Скупштине Града Новог Сада, одржане 29. децембра 2020. године, у згради 

Скупштине Аутономне покрајине Војводине, Владике Платона бб, Велика сала, са почетком у 10.23 

часова. 

 Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 

 На основу евиденције присутности, утврђено је да су седници присуствовали следећи одборници: 

 
1. МИЛАНА АРЊАШ 36. МИЛАН ПАЛАНГЕТИЋ 

2.  ЖИВОРАД АРСИЋ  37.  ИГОР ПЕЈЧИЋ 

3.  МИЛЕНКО БАЧИНА 38.  БРАНКИЦА ПЕРИЋ 

4.  ВЕСЕЛИН БОЈАТ 39.  ЗОРАН ПОПОВИЋ 

5.  ДУШАН БРКИЋ 40.  ИГОР ПОПОВИЋ 

6.  МИРЈАНА ВАСИЛИЋ 41.  НИКОЛА ПОПОВИЋ 

7.  ЦВИЈА ВАСИЋ 42.  БОЖИДАР ПРОТИЋ 

8.  МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 43.  КРИСТИНА ПУПОВАЦ 

9.  СЛОБОДАН ВЕСЕЛИНОВИЋ 44.  СОЊА РАДАКОВИЋ 

10.  ИВАНА ВУЈАСИН  45.  БОЈАН РАДОЈЕВИЋ 

11.  БОЈАН ВУЛИН 46.  РАДМИЛА РАЂЕНОВИЋ 

12.  ЈЕЛЕНА ГРАОВАЦ 47.  ВЕРИЦА РАКИЋ 

13.  ВЛАДИМИР ГРБИЋ 48.  МИЛОРАД РЕЉИЋ 

14.  БОРИСЛАВКА ДРАГИШИЋ 49.  ЈЕЛЕНА РОВЧАНИН 

15.  САЊА ДРАШКО 50.  СРЂАНА САМАРЏИЈА 

16.  ДУШАНКА ЂОКИЋ 51.  ЗОРАН СИМОНОВИЋ 

17.  АДРИЈАНА ЗАГОРАЦ 52.  МИЛОШ СКЕНЏИЋ 

18.  ДАМИР ЗЛОЈУТРО 53.  ЉУБОМИР СТАНИШИЋ 

19.  НЕМАЊА ЈАНКОВИЋ 54. М ИВАН СТРИБЕР 

20.  МИРЈАНА ЈОВАНОВИЋ 55.  ЗОРАН СУБОТИЋ 

21.  КРИСТИНА КАРАИЋ 56.  СЛОБОДАН ТАСИЋ 

22.  ЈАСНА КАЗИМИРОВИЋ ГАЈИЋ 57.  ПРЕДРАГ ТЕШАНОВИЋ 

23.  ЈЕЛЕНА КЕШЕЉ 58.  САНДРА ТРИФУНОВИЋ СТОЈАНОВИЋ 

24.  ЂУЛА КИШ 59.  СИНИША ТРКУЉА 

25.  НЕДЈЕЉКО КЛИСУРИЋ 60.  ПЕТАР ЋИРОВИЋ 

26.  РОБЕРТ КОЛАР 61.  САЊА УЗЕЛАЦ 

27.  ДРАГАНА КРАГУЉАЦ 62.  ВЕСНА УРОШЕВ 

28.  МИНА КРЕСОЈА ОГЊАНОВАЦ 63.  НИКОЛА УРОШЕВИЋ 

29.  МЕЛИНДА ЛАДИШИЋ 64.  СЛОБОДАН ЦВЕТКОВИЋ 

30.  ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ РАДОМИРОВИЋ 65.  ИГОР ЦРНОБАРАЦ 

31.  ДАНИЈЕЛА МАЛЕТИЋ 66.  ЈЕЛЕНА ЦРНОГОРАЦ 

32.  МАРИЦА МАТИЈЕВИЋ 67.  СИМО ЧАБАРКАПА  

33.  МИЛОРАД МИРЧИЋ 68.  ДУБРАВКА ЏОЏО 

34.  САША НОВАКОВИЋ   

35.  ДРАГАН ПАЈИЋ   

 

 

Седници нису присуствовали: Љубомир Ласица, Ђурађ Јакшић, Снежана 

Мушицки, Милица Родић, Душан Поповић, Слободан Кокановић, Лена Нешовић, 

Славенко Унковић, Мирка Лукић Шаркановић и Маја Седларевић. 
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Председница Скупштине је отворила VIII седницу Скупштине Града Новог Сада.  

 

Председница Скупштине је утврдила да на основу службене евиденције о 

присутности одборника седници Скупштине Града присуствује 67 одборница и 

одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  

 

Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да су је 

одборници: Маја Седларевић, Снежана Мушицки, Милица Родић, Љубомир Ласица, 

Слободан Кокановић, Лена Нешовић, Славенко Унковић, Мирка Лукић Шаркановић, 

Ђурађ Јакшић и Душан Поповић обавестили да су спречени да присуствују седници.   

 

Председница Скупштине је указала одборницама и одборницима да се и ова 

седница Скупштине Града одржава у сали Скупштине Аутономне Покрајине Војводине у 

циљу примене мера ради спречавања ширења заразне болести COVID 19, те да ће се 

јављање за учешће у расправи и гласање спроводити дизањем руке и замолила их да се 

приликом учешћа у расправи представе ради тонског записа.  

 

На основу члана 104. став 3. Пословника Скупштине Града председница 

Скупштине је предложила да се на овој седници Скупштине Града гласа дизањем руке, 

имајући у виду да се седница одржава у просторији у којој систем за електронско гласање 

није у функцији. 

  

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се на овој седници 

Скупштине гласа дизањем руке. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова усвојила предлог да се на овој седници Скупштине гласа 

дизањем руке. 

 

Због кратког рока у одржавању VII и VIII седнице Скупштине Града Новог Сада, 

председница Скупштине је нагласила да ће Записник са VII седнице Скупштине Града 

Новог Сада бити достављен одборницама и одборницима на разматрање и усвајање за 

наредну радну седницу Скупштине Града Новог Сада. 

 

Потом се прешло на утврђивање дневног реда. 

 

Председница Скупштине је нагласила да је  предлог дневног реда достављен у 

сазиву и дописима од 24, 26. и 28. децембра 2020. године. 

 

На основу члана 84. став 3. и 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

Градско веће Града Новог Сада доставило је председници Скупштине 24. и 26. децембра 

2020. године образложене предлоге да се дневни ред седнице Скупштине Града допуни 

тачкама:  
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 Предлог одлуке о прихватању удела без накнаде Града Новог Сада у капиталу 

привредног друштва FULL PROTECT д.о.о. Београд 

 Предлог одлуке о изменама Одлуке о буџету Града Новог Сада за 2020. годину 

 Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму уређивања грађевинског 

земљишта за 2020. годину 

 Предлог Одлуке о Програму економског опоравка од настале штете услед 

смањеног прихода као последица епидемије заразне болести COVID-19 у 

Републици Србији, Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад  

 Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму економског опоравка од настале 

штете услед смањеног прихода као последица епидемије заразне болести COVID-

19 у Републици Србији, Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови 

Сад 

 Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму економског опоравка од настале 

штете услед смањеног прихода као последица епидемије заразне болести COVID-

19 у Републици Србији, Јавног предузећа „Спортски и пословни центар 

Војводина“ Нови Сад 

 Предлог одлуке о обезбеђивању средстава за несметано функционисање Јавног 

предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад 

 Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 

Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2020. годину  

 Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 

Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 2020. годину  

 Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 

Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2020. 

годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 

Градске библиотеке у Новом Саду, Нови Сад за 2020. годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама и допунама 

Програмa рада Завода за заштиту споменика културе Града Новог Сада, Нови Сад  

за 2020. годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 

Културног центра Новог Сада, Нови Сад за 2020. годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 

Музеја Града Новог Сада, Петроварадин за 2020. годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 

Стеријиног позорја, Нови Сад за 2020. годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 

Новосадског дечијег културног центра, Нови Сад за 2020. годину 

 Предлог решења о отуђењу непокретности из јавне својине Града Новог Сада, у 

Новом Саду, Улица Војвођанских бригада број 7, привредном друштву „VEGA 

PROPERTIES RADNIČKI“ DOO NOVI SAD 

 Предлог одлуке о преносу права јавне својине Републике Србије у јавну својину 

Града Новог Сада, без накнаде  
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 Предлог одлуке којом се предлаже Влади Републике Србије да донесе Одлуку о 

преносу у јавну својину Града Новог Сада, непосредном погодбом, без накнаде, 

право својине на објекту – помоћној згради површине 25м
2
, која је у државној 

својини Републике Србије, са уписаним правом коришћења Министарства 

пољопривреде, шумарства и водопривреде, изграђеној на парцели број 900 

К.О.Нови Сад III, која је у јавној својини Града Новог Сада и 

 Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о измени Статута Јавног 

комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад 

 

Наведени предлози достављени су одборницама и одборницима уз допис од 24. и 

26. децембра 2020. године. 

 

Председница Скупштине је упитала представнике предлагача да ли желе да 

изнесу допунско образложење предлога. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о прихватању удела без накнаде Града Новог Сада у капиталу привредног 

друштва FULL PROTECT д.о.о. Београд уврсти у дневни ред и предложила да се разматра 

као 51. тачка дневног реда. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изменама Одлуке о буџету Града Новог Сада за 2020. годину уврсти у 

дневни ред и предложила да се разматра као 1. тачка дневног реда. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму уређивања грађевинског земљишта  за 

2020. годину уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 2. тачка дневног реда. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог Одлуке о Програму економског опоравка од настале штете услед смањеног 

прихода као последица епидемије заразне болести COVID-19 у Републици Србији, Јавног 

комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад уврсти у дневни ред и предложила да 

се разматра као 10. тачка дневног реда. 
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Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму економског опоравка од настале штете 

услед смањеног прихода као последица епидемије заразне болести COVID-19 у 

Републици Србији, Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад уврсти 

у дневни ред и предложила да се разматра као 11. тачка дневног реда. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму економског опоравка од настале штете 

услед смањеног прихода као последица епидемије заразне болести COVID-19 у 

Републици Србији, Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад 

уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 12. тачка дневног реда. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о обезбеђивању средстава за несметано функционисање Јавног предузећа 

„Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад уврсти у дневни ред и предложила да 

се разматра као 13. тачка дневног реда. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног 

градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2020. годину уврсти у дневни 

ред и предложила да се разматра као 14. тачка дневног реда. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног 

комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 2020. годину уврсти у дневни ред и 

предложила да се разматра као 15. тачка дневног реда. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног 

предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2020. годину уврсти у 

дневни ред и предложила да се разматра као 16. тачка дневног реда. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Градске 

библиотеке у Новом Саду, Нови Сад за 2020. годину уврсти у дневни ред и предложила да 

се разматра као 17. тачка дневног реда. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама и допунама Програмa рада 

Завода за заштиту споменика културе Града Новог Сада, Нови Сад за 2020. годину уврсти 

у дневни ред и предложила да се разматра као 18. тачка дневног реда. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Културног 

центра Новог Сада, Нови Сад за 2020. годину уврсти у дневни ред и предложила да се 

разматра као 19. тачка дневног реда. 

 

Након гласања, председница Скупштине је  констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Музеја 

Града Новог Сада, Петроварадин за 2020. годину уврсти у дневни ред и предложила да се 

разматра као 20. тачка дневног реда. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Стеријиног 

позорја, Нови Сад за 2020. годину уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 

21. тачка дневног реда. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Новосадског 

дечијег културног центра, Нови Сад за 2020. годину уврсти у дневни ред и предложила да 

се разматра као 22. тачка дневног реда. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о отуђењу непокретности из јавне својине Града Новог Сада, у Новом 

Саду, Улица Војвођанских бригада број 7, привредном друштву „VEGA PROPERTIES 

RADNIČKI“ DOO NOVI SAD уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 50. 

тачка дневног реда. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“, да je jeдан одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну 

дневног реда. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о преносу права јавне својине Републике Србије у јавну својину Града 

Новог Сада, без накнаде уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 48. тачка 

дневног реда. 
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Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“, да je jeдан одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну 

дневног реда. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке којом се предлаже Влади Републике Србије да донесе Одлуку о преносу у 

јавну својину Града Новог Сада, непосредном погодбом, без накнаде, право својине на 

објекту – помоћној згради површине 25м
2
, која је у државној својини Републике Србије, 

са уписаним правом коришћења Министарства пољопривреде, шумарства и 

водопривреде, изграђеној на парцели број 900 К.О.Нови Сад III, која је у јавној својини 

Града Новог Сада уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 49. тачка дневног 

реда. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“, да je jeдан одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну 

дневног реда. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о измени Статута Јавног комуналног 

предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад уврсти у дневни ред и предложила да се разматра 

као 28. тачка дневног реда. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“, да je jeдан одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну 

дневног реда. 

 

На основу члана 84. став 4. а у вези са чланом 141. Пословника Скупштине Града 

Новог Сада, Савет за статутарна питања и локалну самоуправу доставио је председници 

Скупштине 24. децембра 2020. године образложен предлог да се дневни ред седнице 

Скупштине Града допуни тачком: Предлог решења којим се одобрава употреба назива 

Града Новог Сада СПОРТСКОМ УДРУЖЕЊУ УЛИЧНОГ БАСКЕТА „БАСКЕТ3X3“. 

 

Председница Скупштине је нагласила да је наведени предлог достављен је 

одборницама и одборницима уз допис од 24. децембра 2020. године. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је ставила на гласање предлог Савета за статутарна 

питања и локалну самоуправу да се Предлог решења којим се одобрава употреба назива 

Града Новог Сада СПОРТСКОМ УДРУЖЕЊУ УЛИЧНОГ БАСКЕТА „БАСКЕТ3X3“ 

уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 52. тачка дневног реда. 
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Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 

Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 

утврдила је предлоге решења за тачку: Предлози Комисије за кадровска, административна 

и мандатно-имунитетна питања, који су достављени одборницама и одборницима уз 

допис од 28. децембра 2020. године. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли председник Комисије жели да изнесе 

предлоге Комисије.  

 

Петар Ћировић, председник Комисије за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања, представник предлагача: „Комисија за кадровска, 

административна и мандатно-имунитетна питања Скупштине Града Новог Сада, на 

седници одржаној 28. децембра 2020. године, утврдила је следеће предлоге решења: због 

истека мандата, Комисија је утврдила предлоге решења о престанку дужности  директора 

Туристичке организације Града Новог Сада, члана Надзорног одбора Јавног комуналног 

предузећа „Тржница“ Нови Сад, члана Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа 

„Водовод и канализација“ Нови Сад, председника, седам чланова и секретара Управног 

одбора Фонда за унапређење вокалне уметности младих „Меланије Бугариновић и ћерке 

Мирјане Калиновић Калин“ у Новом Саду. На основу поднете оставке, Комисија је 

утврдила Предлог решења о разрешењу председника Управног одбора Апотеке Нови Сад. 

На основу поднетих предлога, Комисија је утврдила и предлоге решења о именовању 

директора Туристичке организације Града Новог Сада, председника Надзорног одбора 

Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад, члана Надзорног одбора 

Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад и члана Надзорног одбора Јавног 

комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад. Такође је утврђен Предлог 

решења о именовању председника, девет чланова и секретара Управног одбора Фонда за 

унапређење вокалне уметности младих „Меланије Бугариновић и ћерке Мирјане 

Калиновић Калин“ у Новом Саду. Комисија је, такође, утврдила Предлог решења о 

престанку дужности члана Комисије за представке и предлоге, а у складу са предлогом 

одборничке групе, Предлог решења о избору члана ове Комисије. Предлажем Скупштини 

Града Новог Сада да наведена решења донесе у предложеном тексту.“ 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се предлози решења 

Комисије уврсте у оквиру тачке: Предлози Комисије за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања и предложила да се разматрају као 53. тачка дневног реда.

  

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова усвојила овај предлог. 

 

На основу члана 85. став 2. тачка 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада, 

председница Скупштине је предложила да се споји расправа: 
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- за тачке од 3. до 8. о предлозима планова детаљне регулације, одлукама о 

изменама и допунама планова генералне и детаљне регулације и одлуке о изради измена и 

допуна плана детаљне регулације; 

 

        Председница Скупштине је ставила на гласање наведени предлог за спајање 

расправе. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“ , да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова увојила овај предлог за спајање 

расправе. 

 

- за тачке од 10. до 13. о предлозима одлука о Програму и  изменама програма 

економског опоравка од настале штете услед смањеног прихода као последица епидемије 

заразне болести COVID-19 у Републици Србији, Јавног комуналног предузећа „Паркинг 

сервис“, Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ и Јавног предузећа 

„Спортски пословни центар Војводина“ и Предлогу одлуке о обезбеђивању средстава за 

несметано функционисање Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ 

Нови Сад; 

 

        Председница Скупштине је ставила на гласање наведени предлог за спајање 

расправе. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за спајање 

расправе. 

 

- за тачке од 14. до 16. о предлозима решења о давању сагласности на одлуке о 

изменама програма пословања јавног и јавних комуналних предузећа за 2020. годину; 

 

        Председница Скупштине је ставила на гласање наведени предлог за спајање 

расправе. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за спајање 

расправе. 

 

- за тачке од 17. до 22. о предлозима решења о давању сагласности на одлуке о 

изменама и допунама програма рада установа културе чији је оснивач Град Нови Сад, за 

2020. годину; 

 

        Председница Скупштине је ставила на гласање наведени предлог за спајање 

расправе. 
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Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за спајање 

расправе. 

 

- за тачке 24. и 25. о Предлогу одлуке о Програму стамбене подршке за 

остваривање помоћи за озакоњење стана или породичне куће и Одлуке о финансирању 

стамбене подршке Града Новог Сада, у 2021. години; 

 

        Председница Скупштине је ставила на гласање наведени предлог за спајање 

расправе. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 67 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за спајање расправе. 

 

- за тачке 26. и 27. о предлозима решења о давању сагласности на програме 

пословања Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ и Јавног предузећа 

„Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад за 2021. годину; 

 

        Председница Скупштине је ставила на гласање наведени предлог за спајање 

расправе. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за спајање 

расправе. 

 

- за тачке од 29. до 41. о предлозима решења о давању сагласности на програме 

рада установа културе чији је оснивач Град Нови Сад, за 2021. годину; 

 

        Председница Скупштине је ставила на гласање наведени предлог за спајање 

расправе. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за спајање 

расправе. 

 

- за тачке од 42. до 46. о годишњим извештајима о раду и пословању 

здравствених установа за 2019. годину; 

 

        Председница Скупштине је ставила на гласање наведени предлог за спајање 

расправе. 
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Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за спајање 

расправе. 

 

- за тачке од 48. до 50. о предлозима одлука о преносу права јавне својине 

Републике Србије у јавну својину Града Новог Сада и Предлогу решења о отуђењу 

непокретности из јавне својине Града Новог Сада, у Новом Саду, Улица Војвођанских 

бригада број 7, привредном друштву „VEGA PROPERTIES RADNIČKI“ DOO NOVI SAD 

 

        Председница Скупштине је ставила на гласање наведени предлог за спајање 

расправе. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за спајање 

расправе. 

 

- за тачку 53. о предлозима Комисије за кадровска, административна и мандатно-

имунитетна питања. 

 

        Председница Скупштине је ставила на гласање наведени предлог за спајање 

расправе. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за спајање 

расправе. 

 

Председница Скупштине је замолила одборнице и одборнике да се изјасне о 

предложеном дневном реду у целини. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени дневни ред у целини.  

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова утврдила следећи 

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

1. Предлог одлуке о изменама Одлуке о буџету Града Новог Сада за 2020. годину 

2. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму уређивања грађевинског 

земљишта за 2020. годину 

3. Предлог плана детаљне регулације простора за пословање у блоку број 1 у 

северном делу Буковца 
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4. Предлог плана детаљне регулације простора за пословање у северном делу 

Степановићева 

5. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације простора за 

мешовиту намену између Булевара Европе, Булевара цара Лазара, улица 

Стражиловске и Жарка Зрењанина, Булевара Михајла Пупина, улица Јеврејске и 

Футошке у Новом Саду (локалитет Стадион „Карађорђе“ са непосредним 

окружењем) 

6. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације простора за 

мешовиту намену између Булевара Европе, Булевара цара Лазара, улица 

Стражиловске и Жарка Зрењанина, Булевара Михајла Пупина, улица Јеврејске и 

Футошке у Новом Саду (локалитет у Улици цара Душана број 2) 

7. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације центра Сремске 

Каменице (локалитет верског објекта на Тргу краља Петра I) 

8. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана детаљне регулације блокова уз 

Улицу Корнелија Станковића у Новом Саду (локалитет верског објекта уз Улицу 

Корнелија Станковића) 

9. Предлог одлуке о ангажовању ревизора за обављање екстерне ревизије завршног 

рачуна буџета Града Новог Сада за 2020. годину 

10. Предлог Одлуке о Програму економског опоравка од настале штете услед 

смањеног прихода као последица епидемије заразне болести COVID-19 у 

Републици Србији, Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад  

11. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму економског опоравка од настале 

штете услед смањеног прихода као последица епидемије заразне болести COVID-19 

у Републици Србији, Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад 

12. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму економског опоравка од настале 

штете услед смањеног прихода као последица епидемије заразне болести COVID-

19 у Републици Србији, Јавног предузећа „Спортски и пословни центар 

Војводина“ Нови Сад 

13. Предлог одлуке о обезбеђивању средстава за несметано функционисање Јавног 

предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад 

14. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 

Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2020. годину  

15. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 

Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 2020. годину  

16. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 

Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2020. 

годину 

17. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 

Градске библиотеке у Новом Саду, Нови Сад за 2020. годину 
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18. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама и допунама 

Програмa рада Завода за заштиту споменика културе Града Новог Сада, Нови Сад 

за 2020. годину 

19. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 

Културног центра Новог Сада, Нови Сад за 2020. годину 

20. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 

Музеја Града Новог Сада, Петроварадин за 2020. годину 

21. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 

Стеријиног позорја, Нови Сад за 2020. годину 

22. Предлог решења о давању сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада 

Новосадског дечијег културног центра, Нови Сад за 2020. годину 

23. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности за 2021. годину које 

спроводи Градска управа за имовину и имовинско-правне послове Града Новог 

Сада 

24. Предлог одлуке о Програму стамбене подршке за остваривање помоћи за 

озакоњење стана или породичне куће у 2021. години 

25. Предлог одлуке о финансирању стамбене подршке Града Новог Сада у 2021. 

години 

26. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 

предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 2021. годину 

27. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног предузећа 

„Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад за 2021. годину  

28. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о измени Статута Јавног 

комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад 

29. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Културног центра Новог 

Сада, Нови Сад за 2021. годину 

30. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Градске библиотеке у 

Новом Саду, Нови Сад за 2021. годину 

31. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Историјског архива Града 

Новог Сада, Нови Сад за 2021. годину 

32. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Музеја Града Новог Сада, 

Петроварадин за 2021. годину 

33. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Завода за заштиту 

споменика културе Града Новог Сада, Нови Сад за 2021. годину 

34. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Позоришта младих, Нови 

Сад за 2021. годину 

35. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада „Новосадског позоришта - 

Újvidéki Szinház“, Нови Сад за 2021. годину 

36. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Стеријиног позорја, Нови 

Сад за 2021. годину 
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37. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Установе за културу и 

образовање Културни центар „Младост“, Футог за 2021. годину 

38. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Установе за културу и 

образовање Културни центар „Кисач“, Кисач за 2021. годину 

39. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Културног центра 

„Руменка“, Руменка за 2021. годину 

40. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Установе за израду 

таписерија „Атеље 61“, Петроварадин за 2021. годину 

41. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Новосадског дечијег 

културног центра, Нови Сад за 2021. годину 

42. Годишњи извештај о раду и пословању Апотеке Нови Сад за 2019. годину 

43. Годишњи извештај о раду и пословању Завода за здравствену заштиту студената 

Нови Сад за 2019. годину 

44. Годишњи извештај о раду и пословању Завода за здравствену заштиту радника 

Нови Сад за 2019. годину 

45. Годишњи извештај о раду и пословању Завода за хитну медицинску помоћ Нови 

Сад за 2019. годину 

46. Годишњи извештај о раду и пословању Дома здравља „Нови Сад“ Нови Сад за 

2019. годину 

47. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада и развоја Апотеке Нови 

Сад за 2020. годину 

48. Предлог одлуке о преносу права јавне својине Републике Србије у јавну својину 

Града Новог Сада, без накнаде  

49. Предлог одлуке којом се предлаже Влади Републике Србије да донесе Одлуку о 

преносу у јавну својину Града Новог Сада, непосредном погодбом, без накнаде, 

право својине на објекту – помоћној згради површине 25м
2
, која је у државној 

својини Републике Србије, са уписаним правом коришћења Министарства 

пољопривреде, шумарства и водопривреде, изграђеној на парцели број 900 

К.О.Нови Сад III, која је у јавној својини Града Новог Сада 

50. Предлог решења о отуђењу непокретности из јавне својине Града Новог Сада, у 

Новом Саду, Улица Војвођанских бригада број 7, привредном друштву „VEGA 

PROPERTIES RADNIČKI“ DOO NOVI SAD 

51. Предлог одлуке о прихватању удела без накнаде Града Новог Сада у капиталу 

привредног друштва FULL PROTECT д.о.о. Београд 

52. Предлог решења којим се одобрава употреба назива Града Новог Сада 

СПОРТСКОМ УДРУЖЕЊУ УЛИЧНОГ БАСКЕТА „БАСКЕТ3X3“ 

53. Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања: 

 Предлог решења о престанку дужности директора Туристичке организације 

Града Новог Сада 

 Предлог решења о именовању директора Туристичке организације Града Новог 

Сада 
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 Предлог решења о именовању председника Надзорног одбора Јавног 

комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад 

 Предлог решења о престанку дужности члана Надзорног одбора Јавног 

комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад 

 Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Јавног комуналног 

предузећа „Тржница“ Нови Сад 

 Предлог решења о разрешењу председника Управног одбора Апотеке Нови Сад  

 Предлог решења о престанку дужности члана Надзорног одбора Јавног 

комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад 

 Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Јавног комуналног 

предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад 

 Предлог решења о престанку дужности председника, седам чланова и 

секретара Управног одбора Фонда за унапређење вокалне уметности младих 

„Меланије Бугариновић и ћерке Мирјане Калиновић-Калин“ у Новом Саду 

 Предлог решења о именовању председника, девет чланова и секретара 

Управног одбора Фонда за унапређење вокалне уметности младих „Меланије 

Бугариновић и ћерке Мирјане Калиновић-Калин“ у Новом Саду 

 Предлог решења о престанку дужности члана Комисије за представке и 

предлоге 

 Предлог решења о избору члана Комисије за представке и предлоге 

 

Председница Скупштине је замолила Службу  Скупштине Града Новог Сада да 

сачини и подели пречишћен дневни ред. 

 

Имајући у виду да се седница Скупштине одржава у сали у којој мерење времена 

у електронском систему не функционише, председница Скупштине је, на основу члана 90. 

став 2. предложила да се расправа ограничи на пет минута за одборнике и десет минута за 

председнике одборничке групе. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање наведени предлог.  

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила наведени предлог.    

 

Затим се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 

 

Ад. број: 4-44/2020-I 

1. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О  

БУЏЕТУ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

Предлог одлуке утврдило је Градско веће.  
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Савет за буџет и финансије није имао примедби. 

 

Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Адријана Месаровић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 

предлагача: „Пред вама је Предлог измене Одлуке о буџету Града Новог Сада за 2020. и у 

питању је друга измена у текућој години. Напоменула бих да је ребаланс да је у питању 

ребаланс који садржи неколико промена само на расходној страни буџета и да исти има 

карактер техничког ребаланса. Како се буџетска година скоро завршила захваљујући 

уштедама које су остварене у текућој потрошњи сагледане су потребе корисника за 

одређен расходе које се пре свега односе на социјална давања, одређеним категоријама 

социјално угроженог становништва као и за расходе који се нису могли са сигурношћу 

унапред предвидети а односе се на судске трошкове  казне и пенале. Такође сагледани су 

и захтеви одређених јавно комуналних предузећа и јавних предузећа за обезбеђење 

средстава за отклањање проблема услед специфичних услова пословања у овој години 

пандемије Ковид 19. Анализом реализације буџета констатовано да је на одређеним 

позиција код више корисника да су остварене уштеде у оквиру текуће потрошње, те да би 

та расположива средства у циљу боље реализације буџета требало прерасподелилти 

другим корисницима. Имајући у виду остварење приходовне стране у складу са 

планираним обимом констатовано је да не постоји потреба да се приходовна страна овим 

ребалансом мења. Ребалансом који је садржан у овом Предлогу одлуке врши се 

пререструктуирање расходовне стране буџета у укупном износу од 802.600.000,00, у 

оквиру непромењеног обима буџета који је утврђен важећом Одлуком о буџету Града за 

2020. годину. Према томе, овим ребалансом није нарушен већ планиран однос између 

текуће и  капиталне потрошње што је важно истаћи. Овом другом изменом Одлуке о 

буџету Града за 2020. годину предложена је следећа расподела средстава: за текуће 

субвенције у висини од 300.000.000,00 динара Јавном градском саобраћајном предузећу 

„Нови Сад“,  која се додељује за подршку рада Предузећу због потешкоћа у пословању 

проузрокованом пандемијом заразне болести Ковид 19 у складу са Уредбом Владе 

Репбулике Србије, за Јавно комунално предузеће „Паркинг сервис“ у износу од 30 

милиона динара такође у складу са Уредбом Владе Републике Србије, 178.000.000,00 

динара субвенције за Јавно предузеће Спортски и пословни центар од тога 27.000.000,00 у 

складу са Уредбом Владе Републике Србије и 151.000.000,00 динара ради спречавања 

поремећаја у раду овог предузећа. Средства Градској управи за грађевинско земљиште и 

инвестиције у и висини од 120.000.000,00 динара и то 100.000.000,00 на име накнаде за 

земљиште утврђено у току судских поступака, и 20.000.000,00 динара распоређено за 

новчане казне и пенале по решењу судова. За реализацију пројекта Нови Сад 2021 

Европска престоница културе 68.000.000,00 динара, за Завод за заштиту споменика 

културе у висини од 50.000.000,00 динара за потребе спровођења претходних заштитних 

археолошких истраживања на локалитетима са археолошким садржајем. Градској управи 

за социјалну и дечију заштиту увећана су планирана средства у укупном износу у висини 
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од 42.400.000,00 динара и то за: новчану помоћ у нето из носу од по 5.000,00 динара за 

4.745 пенизонера на територији Града Новог Сада чија пензија не прелази износ од 

15.113,01 динар, новчану помоћ у нето износу од  по 5.000 динара за 1.804 корисника 

права на новчану социјалну помоћ ради ублажавања тешке материјалне ситуације, 

новчану помоћ у нето износу од по 5.000,00 динара родитељима 1.400 деце са 

интелектуалним или физички инвалидитетом на територији Града Новог Сада која 

похађају школу Милан Петровић. Средства у висини од 2.700.000,00 динара за исплату 

солидарне помоћи запосленима у Центру за социјални рад и последња ставка која се 

распоређује овим ребалансом буџета представља износ од 14.200.000,00 динара ради 

ангажовања субјекта од посебног значаја и омогућавање услова за смештај и боравак 

грађана угрожених пандемијом заразне болести Ковид 19 у привременој болници у Хали 

1 на Новосадском сајму у Новом Саду. Предлажем Скупштини Града да усвоји измену 

Одлуке о буџету Града за 2020. годину.“ 

 

У претресу је учествовао Бојан Радојевић. 

 

Бојан Радојевић, председник Одборничке групе ДЕМОКРАТСКА СТРАНКА 

СРБИЈЕ – Милош Јовановић: „Ево, данас пред крај саме године опет расправљамо о 

ребалансу, недавно смо имали ту прилику. Одборничка група Демократска странка 

Србије – Милош Јовановић неће подржати генерално, али у неким случајевима, 

појединачне одлуке помоћи ћемо као и прошли пут подржати, пошто сматрамо да је 

неопходно помоћи и грађанима и предузећима која су угрожена пандемијом Ковида 19 

чије је пословање било угрожено, чија је егзистенција била угрожена, тако да ћемо као 

социјално одговорни, је л' тако и те појединачне одлуке подржати. Начелно сматрамо да 

је последњи моменат када се врши прерасподела ових средстава и сматрамо да је то могло 

да се уради и раније. На једној од прошлих седница смо вам замерали што је изостала 

помоћ за Градско саобраћајно предузеће и тада смо говорили да је то неопходно, као што 

смо и рекли да је једним делом ће се изостала помоћ за предузеће „Водовод и 

канализација“ надокнадити од нових намета. Сматрали смо да је у том тренутку већ 

требало предвидети помоћ Градском саобраћајном предузећу, а не чекати последњи 

моменат. Наравно, имајући у виду да Влада није препознала јавна комунална предузећа 

као предузећа којима је неопходна помоћ и није својим мерама за заштиту запослених и 

помоћ предузећима изашла у сусрет таквим предузећима, наравно да је преостало 

локалним самоуправама зависно од њихове могућности да помогну својим предузећима и 

Нови Сад који има такву могућност помаже својим предузећима и својим грађанима и ми 

то увек подржавамо и наравно да ћемо увек подржати. Али, сматрамо да та два предузећа 

која сада поново помажемо СПЕНС и Градско саобраћајно предузеће, укупно за ову 

годину негде око 500.000.000,00 је отишло за та два предузећа сматрамо да су једноставно 

та два предузећа болесници и да им морамо некакво системско решење да нађемо, да се 

једном већ тај проблем са њима реши на системски и адекватан начин. Што се тиче 

саобраћајног предузећа то смо ми већ неколико пута предлагали, шта неколико, много 

пута, али све док се то не деси и са једним и са другим предузећима, ми смо ето 

принуђени да их помажемо и да толики проценат из буџета Града одлази тим 

предузећима. Ми ћемо, кажем, на крају да закључим појединачне одлуке помоћи 

подржати, али сматрамо да је последњи тренутак када се ово ради и да је то могло већ у 

претходним путевима да се уради. Подцртавамо да је неопходно изнаћи одговарајући 
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начин да у будућности системски, а не ад хок решавамо питања помоћи и субвенција 

предузећима која имају специфичну делатност као што је Градско саобраћајно предузеће 

и Спортско-пословни центар.“ 

   

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 

 

  Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама Одлуке 

о буџету Града Новог Сада за 2020. годину. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“, да је четири одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 

донела: 

      

      ОДЛУКУ 

 О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О БУЏЕТУ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Ад. број: 4-4/2020-21/2-3-I 

2. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ  

УРЕЂИВАЊА ГРАЂЕВИНСКОГ ЗЕМЉИШТА ЗА 2020. ГОДИНУ 
 

Предлог одлуке утврдило је Градско веће.  

 

Савет за комуналне делатности није имао примедби. 

 

Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама 

Одлуке о Програму уређивања грађевинског земљишта за 2020. годину. 
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Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 одборника 

гласала „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела: 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ УРЕЂИВАЊА ГРАЂЕВИНСКОГ 

ЗЕМЉИШТА ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Ад. број: 35-253/2019-I    35-40/2020-I 

     35-805/2019-I    35-636/2019-I 

     35-56/2020-I      35-629/2020-I 

3. – 8. тачка дневног реда 

 ПРЕДЛОГ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА 

ПОСЛОВАЊЕ У БЛОКУ БРОЈ 1 У СЕВЕРНОМ ДЕЛУ БУКОВЦА 

 ПРЕДЛОГ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА 

ПОСЛОВАЊЕ У СЕВЕРНОМ ДЕЛУ СТЕПАНОВИЋЕВА 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА 

ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ 

ИЗМЕЂУ БУЛЕВАРА ЕВРОПЕ, БУЛЕВАРА ЦАРА ЛАЗАРА, УЛИЦА 

СТРАЖИЛОВСКЕ И ЖАРКА ЗРЕЊАНИНА, БУЛЕВАРА МИХАЈЛА 

ПУПИНА, УЛИЦА ЈЕВРЕЈСКЕ И ФУТОШКЕ У НОВОМ САДУ 

(ЛОКАЛИТЕТ СТАДИОН „КАРАЂОРЂЕ“ СА НЕПОСРЕДНИМ 

ОКРУЖЕЊЕМ) 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА 

ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ 

ИЗМЕЂУ БУЛЕВАРА ЕВРОПЕ, БУЛЕВАРА ЦАРА ЛАЗАРА, УЛИЦА 

СТРАЖИЛОВСКЕ И ЖАРКА ЗРЕЊАНИНА, БУЛЕВАРА МИХАЈЛА 

ПУПИНА, УЛИЦА ЈЕВРЕЈСКЕ И ФУТОШКЕ У НОВОМ САДУ 

(ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ ЦАРА ДУШАНА БРОЈ 2) 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 

РЕГУЛАЦИЈЕ ЦЕНТРА СРЕМСКЕ КАМЕНИЦЕ (ЛОКАЛИТЕТ 

ВЕРСКОГ ОБЈЕКТА НА ТРГУ КРАЉА ПЕТРА I) 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 

ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ БЛОКОВА УЗ УЛИЦУ КОРНЕЛИЈА 

СТАНКОВИЋА У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ ВЕРСКОГ ОБЈЕКТА 

УЗ УЛИЦУ КОРНЕЛИЈА СТАНКОВИЋА) 

 

Предлоге планова, одлука и закључака утврдило је Градско веће. 

 

Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао  примедби. 

 

Комисија за прописе је мишљења да су предлози планова и одлука у складу са 

Уставом, законом и Статутом Града. 
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Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

  

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 

предлозима. 

 

У претресу су учествовали: Бојан Радојевић, Душан Бркић, Милорад Мирчић, 

Милован Амиџић и Милош Вучевић. 

 

Бојан Радојевић, председник Одборничке групе ДЕМОКРАТСКА СТРАНКА 

СРБИЈЕ – Милош Јовановић: „Ја ћу дискутовати само о плану који се скраћено популарно 

ословљава последњих дана  у јавности као локалитет око Стадиона Карађорђе. Наш члан 

Савета за урбанизам је учествовао у расправи на самом Савету и поставио неколико 

питања, али ја ћу та питања поново поставити. Генерално те ствари које су предвиђене 

овим планом су прилично грандиозне и за Нови Сад су добре и можемо рећи да би било 

добро да се већина тих ствари из предвиђеног плана оствари. Али питање је финансирања 

које делује да је стварно изузетно велика ставка односно да ће бити потребна огромна 

средства да се реализује овакав план, иако је од националног значаја и као такав 

предвиђен и планиран, мене интересује ако може одговор на то како се предвиђа 

финансирање и спровођење оваквог једног плана. Неке ствари смо чак и похвалили у 

оквиру тог плана нашем Савету за односно  члану Савета за урбанизам се допала идеја 

подземног пролаза испод булевара сматрамо да је изузетно добро што ће бити и 

бициклистичка стаза предвиђена у оквиру тог подземног пролаза и то нам се допало и то 

ћемо наравно  подржати када дође и до извођења надам се једног дана али оно што нам се 

не допада и против чега увек дижемо глас јесте изградња стамбених квадрата у ужем 

градском језгру у центру града на булеварима где су већ саобраћајно преоптерећени. 

Сматрамо да је зграда која је предвиђена између стадиона Карађорђе и Булевара 

ослобођења где је ако се ја добро сећам предвиђено 15 спратова + подземне етаже, што ће 

рећи неких 17 етажа укупно, од тога велики проценат је предвиђен за  становање. 

Сматрамо да је на том потезу Булевара непотребно градити нове стамбене квадрате и то 

смо већ више пута говорили. У строгом центру у градском језгру не треба градити 

стамбене квадрате. Ми знамо да су инвеститори заинтересовани за то, да је њима то 

исплативо, али Град мора да смогне снаге да се одупре тој тежњи инвеститора и да 

једноставно спречи изградњу стамбених квадрата  у већ изграђеним деловима стогог 

центра Града у градском језгру. Појављивање толиког броја нових становника, то је 

отприлике као да ставите једну месну заједницу у једну зграду. То смо прошли пут 

коментарисали за зграду која је предвиђена поред Футошке пијаце на парцели Дневника, 

данас имамо релативно сличан случај са зградом која се згради на самом Булевару између 

Стадиона Карађорђе и Булевара. Питање је наравно, где ће деца из те зграде ићи у школу, 

које ће школе бити проширене због тога. Како ће градски саобраћај прихватити нову 

количину становника у том делу Града? На та питања ни претходних пута нисмо добијали 

одговор. Ја бих стварно молио да се једном већ на ту тему поведе расправа, ако не било 

где другде, онда бар у овој скупштини, да добијемо коначан одговор који су планови са 

толиким повећањем броја становника у ужем делу градског језгра и која ће 
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инфраструктура то да прихвати, пошто видимо да се по питању саобраћајне 

инфраструктуре не планирају велики помаци, него се само занавља постојећа и помаже 

постојеће предузеће. Што се тиче осталих планова, ја не бих више коментарисао зато што 

су релативно техничке природе, али стварно бих замолио да за све планове иако су 

технички, добијамо комплетну документацију. То је и даље остао проблем. Испоставља се 

да су одборници претходних година гласали за планове које нису ни видели и сматрамо 

да је то једноставно непотребно, јер графички прикази који су саставни део планова 

постоје и они су на крају унети у сам садржај плана, односно кориче се заједно са планом, 

они једноставно постоје и ја сам већ неколико пута то помињао и тражио и то није 

замерака овој скупштини, али једноставно управа која нам доставља за урбанизам, која 

нам доставља једноставно мора да изађе одборницима у сусрет и да ми видимо графичке 

приказе које усвајамо. Знате шта, стварно је срамота за једну Скупштину као што је наша , 

која је у много случајева и боља од републичке, да и похвалим нашу Скупштину, да 

усвајамо планове које нисмо ни видели. Ево, сад смо имали два приказа зато што 

једноставно је садржај био толико обиман да смо имали два графичка прилога за стадион 

Карађорђе. То је први пут у овом сазиву да имамо два графичка прилога за план који 

усвајамо. Ја бих молио члана Градског већа за урбанизам да интервенише код управе, то 

није никакав хир одборника, једноставно сви ти графички прикази постоје, они су 

саставни део плана и шта је проблем да се нарежу на тај CD. Стварно ја не видим у чему 

је проблем зашто, значи није никакав додатни трошак, није никакав додатни рад за 

службе, само једноставно морамо да га добијемо. О чему се ради? Ради се о 

инфраструктури зато што ми једноставно не видимо инфраструктуру за коју гласамо, која 

обухвата план. Ево, ја се обраћам нарочито одборницима већине, ви не видите у 

плановима које усвајате инфраструктуру коју усвајате, добијате само један план и овде 

када добијете у плану добијете број прилога који је у том плану. Значи , ево, овде је пети 

прилог, осталих четири нисмо добили. У овом случају смо добили још један, али код 

осталих планова то дефинитивно није случај. Мислим да је сад атмосфера таква да имамо 

довољно времена да о томе донесемо већ једном препоруку да се то ти графички прилози 

достављају, јер нема планова који захтевају детаљну анализу у овом тренутку, али већ 

ћемо у јануару-фебруару имати такве планове и неопходно је да имамо инфраструктуру, 

јер ми комуницирамо са грађанима и ми смо последња инстанца усвајања планова, јер 

нема више јавних увида, нема више примедби, нема више амандмана. Ми смо последњи 

који усвајамо планове и зато је неопходно, јер овако се чини, стиче се утисак да се нешто 

крије, а за тим нема потребе, једноставно за тим нема потребе. Кажем, сваки добар 

предлог ћемо подржати, као што је и Комисија за планове у овом случају подржала 

предлоге грађана да се спусти спратност стадиона Карађорђе. Ја похваљујем Комисију за 

планове што је изашла у сусрет грађанима и да смо направили, односно добили предлог 

плана који је узео жеље околног становништва да се спусти спратност како би они били  

мање угрожени. Али, као што је у овом случају уважена жеља околног становништва за 

спуштање спратности, тако би требало с времена на време уважити и жељу и стручне 

јавности и становништва који живи у околини зграда које се граде од 14, 15, 17 спратова.  

Овде, конкретно у случају да у самој околини зграде која се гради на булевару, нема пуно 

станова тако да зграде које се налазе у околини неће бити много угрожене зато што су 

довољно удаљени, али проблем са инфраструктуром коју сам мало спомињао и даље 

стоји. Тако да ако постоји могућност одговора на ова два питања, ово техничко и на ово 
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питање куда ће се усмерити на коју инфраструктуру становништво које буде становало у 

тој згради поред стадиона Карађорђе.“ 

Председница Скупштине је указала одборнику Бојану Радојевићу да му је већ 

одговорила на примедбу у вези са достављањеним материјалима и још једном је истакла 

да је прописана процедура испоштовања. Такође је указала да су одборницима 

прослеђени материјали у форми у којој су достављени Скупштини Града, те да  нема 

потребе да се ово питање поново покреће и да ће проверити да ли постоји могућност за 

евентуално унапређење поступка обраде и достављања материјала. 

 

Душан Бркић: „Да бисмо могли да кажемо нешто више о самом плану и новом 

изгледу стадиона, морамо се осврнути мало на његову историју. Наиме, на Видовдан 18. 

јуна 1924. године отворен је стадион Карађорђе на ком су играли тада Војводина и Јуда 

Макаби чији су и сами симпатизери та два клуба учествовала у оснивању и изградњу 

самога стадиона. Наиме, ништа од тога се не би ни догодило да није постојао један 

господин име му је Давид, познатији као Дака Поповић са својом донацијом од 24.000,00 

тадашњих динара у грађевинском материјалу није узео ствар у своје руке и кренуо у 

реализацију и изградњу самог стадиона за који сам сигуран да смо сви овде присутни бар 

једном крочили на њега. Свечано је отворен на 120-годишњицу Првог српског устанка и 

назив добија по вођи Првог српског устанка Карађорђу. Имајући у виду да се у 

непосредној близини налазе стамбене заједнице и да је како је планирана западна трибина 

требала планом о изградњи да буде 32 m висине Град Нови Сад и Српска напредна 

странка на челу са Градоначелником Милошем Вучевићем итекако показује одговорну 

политику и разумевање према својим грађанима тако слушајући њихове проблеме 

направили смо компромис и уважили то што су нам се пожалили да ће то бити велика у 

односу на њихове станове, да ће бити велика грађевина и самим тим је договорено да ће 

бити нешто виша него постојећа само. На самом стадиону се планирају разни садржаји од 

музеја спорта до „фан шопа“ пословних простора. Нигде није наведено да ће бити 

стамбених јединица. Значи пословни простори, „фан шоп“ и подземне гараже, лифтови 

који ће водити до самог стадиона, пасареле које ће те подземне гараже спајати и доводити 

људе до самих стадиона. Сам изглед Карађорђе ће испуњавати престроге услуге УЕФА 

где ће се на њему, Боже здравља, играти међународне утакмице баш у нашем Граду у 

нашем Новом Саду и угостити велике клубове. Капацитет стадиона у односу на 

постојећих 14.800 седећих места замениће неких 16 до 17.000 седећих места. Бруто 

грађевинска површина затвореног дела стадиона износиће око 42.000 m
2
 укупна 

површина трибина коју је важно напоменути биће око целог стадиона наткривене 

износиће 11.000 m
2
. Сам простор отворен је значи сам стадион и фудбалски терен ће 

износити око 9.500 m
2
. Оно што је битно истаћи да остаје на месту на ком је и сада. Значи, 

не исељавамо сам стадион нигде. Ову модерну грађевину красиће како и сам стадион тако 

и уређен простор око самог стадиона. Да не говорим о озелењавању око самог стадиона и 

уређењу тог дела, на то смо навикли да Град Нови Сад заиста води рачуна о томе. Мени је 

оно што је најважније истаћи да као што сте напоменули да ће се онај мали пешачки 

прелаз ако идемо од Времеплова ка Стадиону изместити и самим тим растеретити тај део 

саобраћаја и уједно и загађење ваздуха ће бити далеко мање. Направиће се подземни 

пролаз који ће у неку руку и обезбедити и значајно повећати сигурност грађана. 

Процењена вредност инвестиције износи око 20.000.000,00 евра, градиће се уз помоћ 

Републике и што је важно напоменути неће се градити само у Новом Саду него и у 
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другим деловима наше земље. Да Српска Атина оправда епитет европске престонице 

младих, да се вратимо тамо где и припадамо као нација спорта на сам врх светског трона 

сасвим сам сигуран да ћемо сви овде присутни изгласати оно што је добро за наш Град и 

да ћемо подржати овај предлог.“ 

 

Милорад Мирчић: „Па и за јавност, а очигледно и за већину нас овде присутних 

најинтересантнија је ова тачка дневног реда која се односи на промену планова када је у 

питању Стадион Карађорђе. Наиме, у образложењу, у самом образложењу зашто се 

приступа оваквом планирању односно будућој изградњи стоји да треба омогућити услове 

које прописује УЕФА и ФИФА за одигравање међународних утакмица и ту поново 

улазимо у један круг тзв. зачарани круг, круг односа између Града који је титулар када је 

у питању власништво над Стадионом и онога ко је углавном корисник тог стадиона то је 

Фудбалски клуб „Војводина“. То је нешто што траје већ деценијама. Како, какав је тај 

однос? Град улаже у очување и одржавање своје имовине који се зове градски стадион 

Карађорђе, а онај ко користи Фудбалски клуб „Војводина“ он ниједног јединог тренутка 

када дођу ситуације да морају одређена већа средства да се уложе у реконструкцију  не 

посеже за таквим решењима, јер боже мој, навика је јача од неких евентуално коректних 

односа или правила. Навика је да увек када је фудбалски клуб у кризи прискоче 

политичке структуре из Града, из Покрајине и Републике, а онда онај ко потпуно на 

професионалним основама функционише који прави милионске трансфере који зарађује 

огромне паре не пада му напамет да се лати решавања таквих евентуално проблема и то је 

веома, веома чудно. Зашто је то тако, једним делом можда лежи у разлога што одређене 

политичке структуре долазећи на власт у Граду, Покрајини, Републици, сматрају 

фудбалске клубове као свој политички плен и виде неку афирмацију једним делом својих 

идеја, своје политике, кроз те клубове да ли на основу њихових резултата, да ли на основу 

ангажовања навијача, има низ начина да се то уради и то је уврежено размишљање да је 

онај ко је на власти по природи ствари припада му и на неки начин право да одређује како 

ће да фукнционише фудбалски клуб, а све се то покрива са неким вишим циљевима, 

битно је да се омладина што више бави спортом и битно је да ми учествујемо у Европи, 

јел припадамо тој Европи, а огромна средства су ван домашаја контроле исте ове градске 

структуре која је и дан данас и оних који су раније били, када је у питању функционисање 

самог фудбалског клуба. Пошто је овде покренуто тема фудбалског клуба треба да смо 

поносни, то је клуб који има традицију дужу од једног века. Ретко је у Европи наћи такве 

клубове који могу да се похвале са таквом традицијом, али ретко је исто тако наћи у 

Европи клубове који ће функционисати на бази црних фондова, на бази нечега што није 

под контролом, апсолутно није под контролом званичне власти. И то не треба крити. Ми 

смо сведоци да у последње време морам рећи на веома веома волшебан начин долази до 

промена када је у питању вођење клуба и када је у питању уопште доношење планова. 

Конкретно, што се тиче плана, сетите се господо када је центар Променада прављен да 

смо тада говорили ми српски радикали било би најбоље у комплету то земљиште 

комплетно све те парцеле да се на неки начин претворе у нешто што ће бити продајни 

центри, мега маркети, можда и стамбено пословни објекти и тако даље и тако даље. 

Зашто? Зато што самом изградњом тако једног великог објекта као што је Променада 

буквално ви намећете...“ 
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Председница Скупштине је прекинула одборника Милорада Мирчића у излагању и 

указала му да се држи теме дневног реда. 

 

Милорад Мирчић: ...конкуренцију, ево завршавам.“ 

 

Милован Амиџић, члан Градског већа Града Новог Сада, представник предлагача: 

„Прво да одговорим на питања која су постављена. Колико је мени познато финансирање 

изградње новог стадиона поверено је Канцеларији за јавна улагања Републике Србије, а 

што се тиче другог питања пословна зграда која се планира у близини стадиона ће бити 

искључиво пословна, значи неће бити стамбена, нити стамбено-пословна, тако да мислим 

да сам одговорио на ваша питања. Пошто сам се већ јавио за реч, да додам још неколико 

ствари које су можда битне да чују наши суграђани, а то је да сваки план који се нађе пред 

одборницима Скупштине Града пролази Законом и Статутом утврђену процедуру што 

значи да се излаже и на јавни увид и пролази кроз јавне и затворене седнице Комисије за 

планове, даље пролази контролу надлежних градских управа, Градског већа, надлежних 

радних тела Скупштине и тек након тога се налази пред вама на усвајање. Да ли ми добро 

планирамо или не, свакако мислим да ће то најбоље да оцене наши суграђани, а што се 

тиче конкретних планских решења то би требали да препустимо струци, односно људима 

који су се школовали, образовали да у датим околностима пронађу најбоља решења. У 

прилог томе говори и чињеница да захваљујући оваквим и сличним планским решењима 

ми данас у Новом Саду имамо преко 170 активних градилишта и да се само у овој години 

у градску касу од доприноса за уређење грађевинског земљишта слило око 

2.900.000.000,00 динара. Уосталом када погледамо састав овог градског парламента јасно 

је ко добро планира, а коме планирање баш и није јача страна. Тако да Српска напредна 

странка ће заједно са својим коалиционим партнерима наставити домаћински да управља 

овим градом и све то и јаче и брже и боље за нашу децу.“ 

 

Милош Вучевић, Градоначелник Града Новог Сада: „Господине Радојевићу, ја 

само неколико реченица да се надовежем на ваша питања, мада је господин Амиџић 

мање-више или више рекао све. Нема никакве стамбене целине у оквиру целог овог 

пројекта. Мислим то је најважније очигледно да подвучемо пошто се прави нека фама да 

ће не знам шта тамо да се деси. Искључиво је спортско-пословни комплекс у питању и у 

једној мери се и мења концепт око стадиона, зато што желимо да имамо мање 

комерцијалног садржаја на стадиону у смислу угоститељских објеката и то не сумњиво 

прави један снажан отпор изградњи новог стадиона Карађорђе. Морамо ствари назвати 

правим именом. Као што видите Нови Сад нажалост касни са изградњом или 

реконструкцијом стадиона, неки градови ево говорићу о овом делу Србије, о Војводини,  

попут Зрењанина и Суботице су кренули. Код нас наслеђени проблеми са северне трибине 

и локали су направили застој у читавом контексту овом наративу овог пројекта и морамо 

причати отворено о проблемима, не треба да само изађемо и причамо колика је спратност 

западне трибине. То је одлично, ми смо то одавно рекли иначе грађанима станарима 

Улице Димитрија Туцовића, плус има много важнија ствар за мене и по њих не само 

спратност него за пет метара се помера западна трибина према истоку, односно према 

Променади, јер нема више атлетског стадиона тако да се та улица која је данас као кањон, 

као кањон данас изгледа, добиће једну ширину и сигурно продисати, хајде тако да кажем. 

Али је поента да ми склонимо и део објеката пословних који данас тамо постоје и ту ће 
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бити огроман отпор зато што увек неко неког зна па ће: „Немој да дираш овог што 

продаје ћевапе, а немој овог што прави пице, а немој код овог идемо да пијемо кафу...“ и 

тако то иде у круг и време пролази. Ми желимо да имамо спортски стадион, стадион који 

ће имати трофејну салу, која ће имати „фан шоп“ или како год то назвали, продавницу 

спортске опреме, желимо да имамо стадион који ће имати ресторан који је по УЕФА 

стандардима и који може да буде место окупљања или организовања одређених догађаја , 

али не желимо да стадион буде тржни центар. Он није замишљен да буде тржни центар и 

плус, врло важна информација, Република Србија, односно Канцеларија за управљање 

јавним пројектима, мислим Милован је то и појаснио да они треба да буду финансијери, 

не финансира комерцијалне садржаје. Значи, то мора свеукупна новосадска јавност да 

разумеју и људи у Фудбалском клубу „Војводина“. Ја волим што је Мирчић споменуо то 

око фудбалског клуба и жао ми је што до краја није то све испричао што је наумио, заиста 

немам никакав проблем да то кажете, мање – више се и слажем исто са вама то што сте 

рекли не око црних фондова него да је проблем генерално око фудбала је много 

комплекснији, не у смислу спортских резултата. Значи, поента јесте да ми исфинансирамо 

спортски садржај са оним комерцијалним садржајима који су компатибилни са 

дешавањима на спортским теренима. Град жели да овај објекат који сте ви, не знам 

одакле вам да је стамбени, да ту прода и да из тога заради и да из таквих прихода може 

тамо да направи парковску површину на Булевару ослобођења, значи према Променади, 

да сачува најстарију ту трафо станицу или како се већ формално зове тај објекат који је 

под заштитом, да склонимо оно ругло од зграде где се данас налази инспекција , тај 

некадашњи суд за прекршаје да то склонимо, да ту добијемо потпуни један простор, тиме 

и безбедносно добијемо простор где гостујући навијачи могу буду у једном реону, 

сектору да полиција лакше може да испрати, јер морамо водити рачуна о безбедности 

обзиром да је јавност тражила да стадион остане на месту где се налази, да не идемо ван 

Града. Ми смо то разумели, прихватили и била је идеја да иде на ауто-пут односно према 

ауто-путу. Онда би било чије земљиште купујемо, од кога купујемо земљиште, зашто се 

измештамо и све тако увек како знамо да закомпликујемо. Значи, пошто стадион 

Карађорђе остаје на истом локалитету, прелази у чисто фудбалски стадион без атлетске 

стазе, са садржајима који су у наративу спортских догађаја и са овом пословном кулом на 

Булевару ослобођења уз парковску површину и овај је новитет да вам кажем искрено када 

смо кренули да радимо тада урбанисти и архитекти нису предвидели чист плус за њих, 

ево ја да кажем што су предвидели овај подземни пролаз. То је супер ствар и спајање 

Грбавице и овог старог дела Града, односно према Карађорђу да немамо тај застој код 

Времеплова ово како сте ви то објаснили, то је одлична ствар. Дигресија кратка, људи ја 

не верујем да не достављају сав материјал, не знам ни шта недостављају, не знам шта им 

значи ни прилог 5, 4, 3... Верујте, некад се и ја са њима борим око прилога, а не знам ни 

чему мистификација, не говорим ово председници Скупштине, него говорим управи која 

треба и Амиџићу, дајте људима бре све, не знам шта кријемо, не кријемо, него што се не 

достави. Само немојте да буде образложење да нас то кошта, јер морамо да штампамо не 

знам шта или да, нема стварно потребе да, нек виде људи да доживе. То је идеја, људи 

боље прихватају, грађани боље прихватају, има подршке у већем обиму и интензитету 

када виде како то изгледа. Као што ће бити и око свих оних урбанистичких планова о 

којима се много више води расправа као што нас чека наравно и усвајање ГУП-а, ја 

верујем у првих шест месеци следеће године, то ће бити пар екселанс наравно документи 

који ће увек изазвати са правом највећу пажњу. Ја се надам да ћемо након овог документа 



27 

 
везано за урбаниситчко уређење тог подручја имати пројекат за стадион Карађорђе и да 

ћемо онда конкурисати да видимо да добијемо паре. 21-ве нема пара за стадион 

Карађорђе да вам одмах кажем, јер нисмо урадили све оно што је било потребно да 

урадимо. Кад кажем ми, мислим на цео Град, не мислим само на градску управу и 

администрацију него на све који су укључени и ту апострофирам и Фудбалски клуб 

„Војводина“ који је највећи корисник овог објекта који иначе припада Граду и Град 

покрива готово све трошкове стадиона Карађорђе и то сви морају да знају. Када се рачуна 

помоћ Града Фудбалском клубу сви забораве да Град сноси трошкове Стадиона. Није 

само паре које се пребаце из управе за спорт за неки фудбалски или спортски клуб, него 

имате и друге садржаје. Као што Град много више помогне EXIT-у не само у новчаном 

износу, него што ослободи заузеће јавних површина, раде комуналне службе и не само 

EXIT-у, него сва културна дешавања и све оно што ви желите да видите у Граду. Много 

више кошта Град, јер није само питање пара које се издвоје него и оно шго Град не 

наплати, а што би у редовном току догађаја наплаћивао. Добар је концепт око стадиона  

Карађорђе и наравно треба посматрати и у наративну са реконструкцијом СПЕНС-а. Ми 

смо предвидели у буџету, то сте видели на прошлој седници новац за пројектну 

документацију за реконструкцију СПЕНС-а. По први пут заиста да добијемо пројекат, 

мислим да ћемо врло брзо имати и презентацију Факултета техничких наука који су 

поставили пројектни задатак за израду пројектно-техничке документације да чујемо шта 

је Факултет техничких наука замислио како треба поставити задатак, како види 

унутрашње уређење како ће се разрадити кроз пројектно-техничку документацију и онда 

да се боримо да излобирамо у републичким инстанцама да добијемо паре у оквиру 

Пројекта Србија 2020.-2025 за СПЕНС. Ја видим да нешто брже иде СПЕНС него стадион 

Карађорђе, можете то сви јасно и да уочите надам се да ћемо и питање око стадиона 

Карађорђе убрзати и подвлачим вам немали отпор око реконструкције стадиона 

Карађорђе. Немали отпор у стварном животу. Немојте да се заносите неким актима које 

овде усвајате само, постоји и стварни живот и отпор дела људи који имају економске или 

неке друге интересе да се стадион Карађорђе не реконструише или не изгради нови 

стадион. Ја сам то рекао јавно на прошлогодишњем коктелу пред долазак ове несретне 

2020. године пред свим члановима Фудбалског клуба „Војводина“ и сад кажем пред вама 

постоји један отпор да се реконструише стадион Карађорђе, јер људи имају тамо, неки 

људи, неки субјекти имају различите интересе и не желе да виде један стадион који неће 

сутра имати 50 кафића, јер неће бити дозвољено да то постоји на стадиону. Ви када 

путујете и када видите нове спортске објекте, стадионе широм Европе, не видите да 

можете да једете ћевапе или пице или неке њихове локалне специјалитете на стадиону. 

Можете можда негде поред, али на самом стадиону можете да купите шал, можете да 

купите дрес, можете да купите тренерку, можете да купите заставицу, амблем, није битно, 

можете да обиђете трофејну салу, можете да поједете и попијете оно што нуде у оквиру 

догађаја, спортских догађаја, односно за време одржавања, али не можете да организујете 

ноћни јавни живот на стадионима. Стадиони нису место за ноћни живот. Е, сада мислим 

да нико у овој сали нема сумњу да део људи не воли то да чује и да мисли да баш тамо 

треба да се настави и са клубовима и са проводима и са бизнисом и да бар неко ће неког 

знати који тамо живи и ради и да њега не треба да угрозимо кроз све ово. И то вам је 

генерално цео проблем, али добро. Оно што је неспорно, нити се руши СПЕНС, нити се 

Карађорђе измешта, тако да је то још једна у низу лажи које су се пласирале. Тако ће 

пасти прича и око овог што они називају „Нови Сад на води“, а што се зове уређење 
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приобаља, тако ће прича за причом пасти. А, што се тиче стамбеног насељавања Града, ја 

сам увек за да ви сви помогнете и да помогнемо сви заједно да убедимо инвеститоре да 

иду да граде зграде на приградским деловима Града, с тим што ћемо онда имати напада да 

уништавамо неке зелене површине, да дирамо неке оазе за флору и фауну, да угрожавамо 

корњаче барске, да нам птице не слећу да тамо где су људи држали баште да ће сада бити 

солитери. Све само ми не знамо ни шта хоћемо на крају у Новом Саду. Немојте ново, а 

дајте паре у буџету, а немој зграда у центру, ајмо при граду, а кад буде на Сајлову зграда, 

што сад на Сајлову зграда, ту је канал где су се скупљале барске птице и барске корњаче, 

ви сад ту угрожавате, и тако идемо у круг. Нисам сигуран да тај концепт који сте ви сада 

овде изнели да ће исто наићи на подршку да кажемо инвеститорима. Ви морате да идете 

да градите ван Града и ми ћемо то подржати, него ћемо онда неко да иде опет са неком 

јефтином причом да заради који поен да каже ево ми вас разумемо, ви сте до јуче ту 

имали баштице, ви сте се до јуче ту дружили. Баш вам причам конкретно о неким 

локалитетима, знам које су теме биле и које ће бити опет актуелне и то тако идемо горе-

доле, али Град мора да се развија. Постоје градска језгра која се штите,то је центар Града, 

то је Алмашки крај, то је подграђе, то су објекти који су под заштитом. Постоје, наравно, 

урбанисти, постоје социолози који планирају и уређују Град, не само архитектонско-

урбанистички него и социологију Града шта све треба да има један крај. Имамо и 

наслеђене проблеме, имамо девастирану Грбавицу, имамо девастирану Нову Детелинару 

коју треба решити. То када поставите питање, а где ће да иду у школу на Булевару 

ослобођења. А где иду у школу ови на Новој Детелинари где су претворили све у 

стамбена насеља? А где су ови на Грбавици сва деца ишла у школу? Мислим као да сад се 

нешто ново дешава, а при томе се и не прави стамбено насеље, стамбена зграда него се 

прави како је господин Амиџић и рекао чисто пословна зграда. Ако ћете ви да подржите 

сви да мењамо урбанистичке планове да пољопривредна земљишта претварамо у 

грађевинско земљиште и да ту дозвољавамо високу градњу, односно већу изграђеност 

немамо ми ни тај проблем никакав, ми ћемо то све заједно да радимо и радимо, али 

морате да избалансирате све. Морате да избалансирате, морате да водите рачуна и шта су 

интереси тржишта, шта су интереси Града или интереси Града и интереси тржишта и да 

наспрам тога водите рачуна, јер треба као што сте рекли, решити проблем ГСП-а, а да би 

решили проблем ГСП-а морате да зарадите 3.000.000.000,00 од комуналног опремања.  

Немате неке друге, имате порезе на зараде, значи треба нам Nidek или Continental треба 

нам и Lear и Аптив, требале су нам и друге фабрике, треба да дође 3 Lateral и Vega IT да 

инвестирају, да имамо четврту индустријску револуцију у Новом Саду да би могла деца 

да иду у вртиће или да субвенционишемо децу у приватним обдаништима. Мислим, 

повезано вам је, не можете сепаратно то да гледате. Не можете један сегмент да издвојите 

што вам одговара, не мислим ви лично него било ко и ја, било ко од вас овде у сали и да 

само о том делу, тај део анализирате. Нисам планирао да изађем, али ја сам знао да ће 

Милован заједно са одборницима који су узели и господин Бркић да ће добро одговорити , 

али свакако сам хтео само да појасним колико је комплексна прича око Стадиона 

Карађорђе, не само урбанистички. Социолошки је врло комплексна прича, а наравно 

прича о спорту је комплексна много више од политике. Господине Мирчићу, ако мислите 

да има бенефита у Фудбалском клубу ја вас одмах позивам да се прикључите и да се 

бавите фудбалским клубом „Војводина“, јер кажем вам као старом пријатељу да видите 

како је то све лепо и лако, просто ја ћу вас јавно подржати да ви будете у клубу и да се 
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бавите тим питањем, али немојте само да дођете код мене и да вам дам паре него да 

решите како се то све финансира.“ 

 

Милорад Мирчић: „Хвала Вам, господине Вучевићу, за искрену понуду, али знате 

ја се придржавам оног правила да политичар или човек који се бави политиком, без 

обзира на ком нивоу, нема шта да тражи у спортским клубовима. Треба да помогне својим 

политичким деловањем треба, ако је у прилици, вршећи неку функцију да помогне исто 

тако, али да буде укључен директно у фудбалске клубове, односно у било које спортско 

друштво то мало ствара неку горчину код оних који нису симпатизери тих клубова у 

којима је политичар члан или неки функционер. И видели сте како се то на крају крајева 

завршава и када је у питању овај наш фудбалски клуб „Војводина“ недавно је дошло до 

смене руководства...“ 

 

Председница Скупштине је прекинула у излагању одборника Милорада Мирчића и 

замолила га да се држи теме дневног реда. 

 

Милорад Мирчић: „...и то на веома веома чудан начин. Зашто? Па, једним делом 

управо из овог разлога о коме сте ви начели причу, а то је дефинисање односа између 

власника, у овом случају стадиона и онога ко користи. Дневне трошкове за одржавање и 

функционисање стадиона плаћа Град, нимало нису мали и струја и сви режијски 

трошкови и плус трошкови на одржавању травнатог терена, атлетске стазе, трибина и 

свега осталог. Нимало нису наивни, народски речено, а са друге стране имате неког ко 

користи. Не, немам намеру да ово поистовећујем са самим Фудбалским клубом, него оних 

који су на челу тог фудбалског клуба. Па, ми смо имали овде плејаду у последњих 

неколико година, људи који се баве приватним послом, а који су били председници 

клубова. Је л' тако, колеге? Једног динара свог нису уложили, динар једног свог нису 

уложили, а позивали се на примере на Западу. Тачно, на Западу издефинисани су 

власнички односи и односи између корисника и власника, али не на тај начин - ја ћу да 

будем приватник, бавићу се приватним послом, користићу функцију у фудбалском клубу 

или неком спортском друштву тако што ћу додатно имати привилегије код појединих 

структура власти, а нећу ни један једини динар да уложим. Чак је толика срамота да смо 

после једног века постојања једног фудбалског клуба који се  зове „Војводина“ имали 

човека који на челу фудбалског клуба као председник никад у животу није такнуо лопту.“  

 

Председница Скупштине је поново прекинула одборника Милорада Мирчића у 

излагању и указала му да се држи теме дневног реда. 

 

Милорад Мирчић: „Не зна ни колико играча игра све је ово у теми.“ 

 

Председница Скупштине је поново прекинула одборника Милорада Мирчића у 

излагању и замолила га да говори конкретно.  

 

Милорад Мирчић: „Ја не разумем зашто тако поступате када нас четворо има из 

опозиције и желимо да разјаснимо јавности и грађанима и са колегама који су сад на 

власти да разјаснимо неке ствари које су веома важне и битне за функционисање овог 

града, а поготово када је у питању оваква једна инвестиција. Нема везе да ли ће то бити на 
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републичком или на градском нивоу. У овом случају Република ће инвестирати, али 

садашњи односи су доста неиздефинисани. А видели смо да сâм члан владајуће 

коалиције, високи функционер, министарка је дошла и дала опаску на функционисање 

Фудбалског клуба „Војводина“ за претходни период наравно. Па, видели смо да тренер 

Фудбалског клуба „Војводина“ јавно прозива, односно позива боље речено 

Градоначелника Града Новог Сада да реши проблем исплате премија и плата које нису 

исплаћене фудбалерима „Војводине“. Све смо то гледали и сад ми треба да уштогљено 

расправљамо о томе да нас једноставно не интересује тај део који се односи на корисника 

стадиона Карађорђе него ми сад причамо неке приче, бајке да ли ће спрат бити ниже или 

више, о том потом. То је у склопу неке најаве кандидатуре заједничке кандидатуре 

Бугарске, Румуније и Србије да буду домаћини једног светског првенства, али о том 

потом. Ти национални стадиони, то је Футур 2, али садашње стање када је у питању и 

функсионисање стадиона, односно улога Града у томе, веома, веома су чудни благо 

речено. Не би ти људи из Фудбалског клуба, поготово овај стручни део тог фудбалског 

клуба не би позивали Градоначелника. А, зашто позивају Градоначленика, зашто позивају 

председника државе да би им решили те односе? Мора једном да се стави тачка, али све 

ће то да се нагомила, видећете како се то одвија исто као што је претходни председник 

Душан Бајатовић смењен на веома волшебан начин, веома чудан начин, чак му је 

преписивано...“ 

 

Председница Скупштине је поново прекинула одборника Милорада Мирчића у 

излагању и указала му на време преостало за излагање.  

 

Милорад Мирчић: „...и нешто што није карактеристично за његово политичко 

деловање, али о том потом. У сваком случају захваљујем се за ову понуду за фудбалски 

клуб, као млад сам бавио се тим спортом и онда знам какви су проблеми тих младих људи 

који играју од срца, који играју из љубави, а онда наилазе на препреке какве су између 

осталог у Фудбалском клубу „Војводина“.“ 

 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно.  

 

 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог плана детаљне регулације 

простора за пословање у блоку број 1 у северном делу Буковца са предложеним 

Закључком. 

 

      Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 одборник гласао 

„за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника  донела  

 

 ПЛАН  

ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА ПОСЛОВАЊЕ У БЛОКУ БРОЈ 1 У 

СЕВЕРНОМ ДЕЛУ БУКОВЦА 

 

 (План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

и следећи 
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З А К Љ У Ч А К 

 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације простора за пословање у 

блоку број 1 у северном делу Буковца пре излагања на јавни увид са 52. седнице од 

26.06.2019. године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт плана детаљне 

регулације простора за пословање у блоку број 1 у северном делу Буковца са 106. (јавне) 

седнице Комисије за планове од 15.10.2020. године. 

 

2. Закључак са Планом и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог плана детаљне регулације 

простора за пословање у северном делу Степановићева са предложеним Закључком. 

 

      Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 одборник гласао 

„за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника донела  

 

 ПЛАН  

ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА ПОСЛОВАЊЕ У СЕВЕРНОМ ДЕЛУ 

СТЕПАНОВИЋЕВА 

 

(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

и следећи 

З А К Љ У Ч А К 

 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације простора за пословање у 

северном делу Степановићева пре излагања на јавни увид са 82. седнице од 06.02. 2020. 

године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт плана детаљне регулације простора 

за пословање у северном делу Степановићева са 107. (јавне)седнице Комисије за планове 

од 05.11.2020. године. 

 

2. Закључак са Планом и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Плана генералне регулације простора за мешовиту намену између Булевара 

Европе, Булевара цара Лазара, улица Стражиловске и Жарка Зрењанина, Булевара 

Михајла Пупина, улица Јеврејске и Футошке у Новом Саду (локалитет Стадион 

„Карађорђе“ са непосредним окружењем) са предложеним Закључком. 
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      Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 одборник гласао 

„за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао   „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника  донела  
 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА 

ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ ИЗМЕЂУ БУЛЕВАРА ЕВРОПЕ, БУЛЕВАРА ЦАРА 

ЛАЗАРА, УЛИЦА СТРАЖИЛОВСКЕ И ЖАРКА ЗРЕЊАНИНА, БУЛЕВАРА 

МИХАЈЛА ПУПИНА, УЛИЦА ЈЕВРЕЈСКЕ И ФУТОШКЕ У НОВОМ САДУ 

(ЛОКАЛИТЕТ СТАДИОН „КАРАЂОРЂЕ“ СА НЕПОСРЕДНИМ ОКРУЖЕЊЕМ) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  
 

и следећи 

З А К Љ У Ч А К 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана генералне 

регулације простора за мешовиту намену између Булевара Европе, Булевара цара Лазара, 

улица Стражиловске и Жарка Зрењанина, Булевара Михајла Пупина, улица Јеврејске и 

Футошке у Новом Саду (локалитет Стадиона „Карађорђе са непосредним окружењем) пре 

излагања на јавни увид са 82. седнице од 06. фебруара 2020. године и Извештај о 

обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и допунама Плана генералне 

регулације простора за мешовиту намену између Булевара Европе, Булевара цара Лазара, 

улица Стражиловске и Жарка Зрењанина, Булевара Михајла Пупина, улица Јеврејске и 

Футошке у Новом Саду (локалитет Стадиона „Карађорђе са непосредним окружењем) са 

107. седнице Комисије за планове од 05.11.2020. године. 

2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Плана генералне регулације простора за мешовиту намену између Булевара 

Европе, Булевара цара Лазара, улица Стражиловске и Жарка Зрењанина, Булевара 

Михајла Пупина, улица Јеврејске и Футошке у Новом Саду (локалитет у Улици цара 

Душана број 2) са предложеним Закључком. 
 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 одборник гласао 

„за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао   „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника  донела 
 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА 

ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ ИЗМЕЂУ БУЛЕВАРА ЕВРОПЕ, БУЛЕВАРА ЦАРА 

ЛАЗАРА, УЛИЦА СТРАЖИЛОВСКЕ И ЖАРКА ЗРЕЊАНИНА, БУЛЕВАРА 

МИХАЈЛА ПУПИНА, УЛИЦА ЈЕВРЕЈСКЕ И ФУТОШКЕ У НОВОМ САДУ 

(ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ ЦАРА ДУШАНА БРОЈ 2) 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  
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и следећи 

З А К Љ У Ч А К 

 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о о изменама и допунама Плана генералне 

регулације простора за мешовиту намену између Булевара Европе, Булевара цара Лазара, 

улица Стражиловске и Жарка Зрењанина, Булевара Михајла Пупина, улица Јеврејске и 

Футошке у Новом Саду (локалитет у Улици цара Душана број 2), пре излагања на јавни 

увид са 83. седнице од 13.02.2020. године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт 

одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације простора за мешовиту намену 

између Булевара Европе, Булевара цара Лазара, улица Стражиловске и Жарка Зрењанина, 

Булевара Михајла Пупина, улица Јеврејске и Футошке у Новом Саду (локалитет у Улици 

цара Душана број 2), са 104. (јавне) седнице Комисије за планове од 24.09.2020. године.  

2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Плана детаљне регулације центра Сремске Каменице (локалитет верског 

објекта на Тргу краља Петра I) са предложеним Закључком. 

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 одборник гласао 

„за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао   „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника  донела  

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ЦЕНТРА 

СРЕМСКЕ КАМЕНИЦЕ (ЛОКАЛИТЕТ ВЕРСКОГ ОБЈЕКТА НА  

ТРГУ КРАЉА ПЕТРА I) 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

и следећи 

З А К Љ У Ч А К 

 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана детаљне 

регулације центра Сремске Каменице (локалитет верског објекта на Тргу краља Петра I) 

пре излагања на јавни увид са 81. седнице од 30. јануара 2020. године и Извештај о 

обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и допунама Плана детаљне 

регулације центра Сремске Каменице (локалитет верског објекта на Тргу краља Петра I) 

са 104. седнице Комисије за планове од 24.09.2020. године. 

2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана детаљне регулације блокова уз Улицу Корнелија Станковића у Новом Саду 

(локалитет верског објекта уз Улицу Корнелија Станковића). 

 

      Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 одборник гласао 

„за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао   „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника  донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ БЛОКОВА 

УЗ УЛИЦУ КОРНЕЛИЈА СТАНКОВИЋА У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ 

ВЕРСКОГ ОБЈЕКТА УЗ УЛИЦУ КОРНЕЛИЈА СТАНКОВИЋА) 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Ад. број: 4-40/2020-I 

9. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О АНГАЖОВАЊУ РЕВИЗОРА ЗА ОБАВЉАЊЕ 

ЕКСТЕРНЕ РЕВИЗИЈЕ ЗАВРШНОГ РАЧУНА БУЏЕТА ГРАДА НОВОГ 

САДА ЗА 2020. ГОДИНУ  

 

Предлог одлуке утврдило је Градско веће.  

 

Савет за буџет и финансије није имао примедби. 

 

Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о ангажовању 

ревизора за обављање екстерне ревизије завршног рачуна буџета Града Новог Сада за 

2020. годину. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 одборник гласао 

„за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да су два одборника гласала „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела 
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ОДЛУКУ 

О АНГАЖОВАЊУ РЕВИЗОРА ЗА ОБАВЉАЊЕ ЕКСТЕРНЕ РЕВИЗИЈЕ 

ЗАВРШНОГ РАЧУНА БУЏЕТА ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Ад. број: 34-6958/2020-I 

    34-6959/2020-I 

          66-1/2020-807-I 

          66-1/2020-813-I 

10. – 13. тачка дневног реда 

 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ЕКОНОМСКОГ ОПОРАВКА ОД 

НАСТАЛЕ ШТЕТЕ УСЛЕД СМАЊЕНОГ ПРИХОДА КАО ПОСЛЕДИЦА 

ЕПИДЕМИЈЕ ЗАРАЗНЕ БОЛЕСТИ COVID-19 У РЕПУБЛИЦИ СРБИЈИ, 

ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ САД 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 

ЕКОНОМСКОГ ОПОРАВКА ОД НАСТАЛЕ ШТЕТЕ УСЛЕД СМАЊЕНОГ 

ПРИХОДА КАО ПОСЛЕДИЦА ЕПИДЕМИЈЕ ЗАРАЗНЕ БОЛЕСТИ COVID-

19 У РЕПУБЛИЦИ СРБИЈИ, ЈАВНОГ ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“ НОВИ САД 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 

ЕКОНОМСКОГ ОПОРАВКА ОД НАСТАЛЕ ШТЕТЕ УСЛЕД СМАЊЕНОГ 

ПРИХОДА КАО ПОСЛЕДИЦА ЕПИДЕМИЈЕ ЗАРАЗНЕ БОЛЕСТИ COVID-

19 У РЕПУБЛИЦИ СРБИЈИ, ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И 

ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ОБЕЗБЕЂИВАЊУ СРЕДСТАВА ЗА НЕСМЕТАНО 

ФУНКЦИОНИСАЊЕ ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ 

ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД 

 

Предлоге одлука утврдило је Градско веће. 

 

Савет за комуналне делатности и Савет за спорт и омладину нису имали 

примедби. 

 

Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење предлога. 

 

Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 

предлозима.  
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Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно.  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог Одлуке о Програму 

економског опоравка од настале штете услед смањеног прихода као последица епидемије 

заразне болести COVID-19 у Републици Србији, Јавног комуналног предузећа „Паркинг 

сервис“ Нови Сад. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 одборник гласао 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ЕКОНОМСКОГ ОПОРАВКА ОД НАСТАЛЕ ШТЕТЕ УСЛЕД 

СМАЊЕНОГ ПРИХОДА КАО ПОСЛЕДИЦА ЕПИДЕМИЈЕ ЗАРАЗНЕ БОЛЕСТИ 

COVID-19 У РЕПУБЛИЦИ СРБИЈИ, ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 

„ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ САД 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама 

Одлуке о Програму економског опоравка од настале штете услед смањеног прихода као 

последица епидемије заразне болести COVID-19 у Републици Србији, Јавног градског 

саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ЕКОНОМСКОГ ОПОРАВКА ОД 

НАСТАЛЕ ШТЕТЕ УСЛЕД СМАЊЕНОГ ПРИХОДА КАО ПОСЛЕДИЦА 

ЕПИДЕМИЈЕ ЗАРАЗНЕ БОЛЕСТИ COVID-19 У РЕПУБЛИЦИ СРБИЈИ, ЈАВНОГ 

ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“ НОВИ САД 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама 

Одлуке о Програму економског опоравка од настале штете услед смањеног прихода као 

последица епидемије заразне болести COVID-19 у Републици Србији, Јавног предузећа 

„Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад. 
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Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ЕКОНОМСКОГ ОПОРАВКА ОД 

НАСТАЛЕ ШТЕТЕ УСЛЕД СМАЊЕНОГ ПРИХОДА КАО ПОСЛЕДИЦА 

ЕПИДЕМИЈЕ ЗАРАЗНЕ БОЛЕСТИ COVID-19 У РЕПУБЛИЦИ СРБИЈИ, ЈАВНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о обезбеђивању 

средстава за несметано функционисање Јавног предузећа „Спортски и пословни центар 

Војводина“ Нови Сад. 

 

  Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ОБЕЗБЕЂИВАЊУ СРЕДСТАВА ЗА НЕСМЕТАНО ФУНКЦИОНИСАЊЕ 

ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ 

НОВИ САД 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Ад. број: 34-6997/2020-I 

          34-6995/2020-I 

          66-1/2020-811-I 

14. – 16. тачка дневног реда 

 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 

ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ГРАДСКОГ 

САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2020. 

ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 

ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 

ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА 

„СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА 2020. 

ГОДИНУ 

 

Предлоге решења утврдило је Градско веће. 
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Савет за комуналне делатности и Савет за спорт и омладину нису имали 

примедби на предлоге које су разматрали из своје надлежности. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење предлога. 

 

Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 

предлозима. 

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног градског саобраћајног 

предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2020. годину. 

 

  Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“ 

НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног предузећа 

„Паркинг сервис“ Нови Сад за 2020. годину. 

 

  Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ 

НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног предузећа „Спортски и 

пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2020. годину. 

 

  Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР 

ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Ад. број: 6-3/2019-347/3-I 

          6-3/2019-349/3-I 

          6-3/2019-353/4-I 

          6-3/2019-346/3-I 

          6-3/2019-352/3-I 

          6-3/2019-358/3-I 

17. – 22. тачка дневног реда 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 

ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА ГРАДСКЕ БИБЛИОТЕКЕ У НОВОМ САДУ, 

НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 

ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПРОГРАМA РАДА ЗАВОДА ЗА ЗАШТИТУ 

СПОМЕНИКА КУЛТУРЕ ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 

ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА НОВОГ САДА, НОВИ 

САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 

ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА МУЗЕЈА ГРАДА НОВОГ САДА, 

ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 

ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА СТЕРИЈИНОГ ПОЗОРЈА, НОВИ САД ЗА 2020. 

ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О 

ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА НОВОСАДСКОГ ДЕЧИЈЕГ КУЛТУРНОГ 

ЦЕНТРА, НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

 Предлоге решења утврдило је Градско веће. 
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 Савет за културу и информисање није имао примедби. 

 

 Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

 Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 

предлозима. 

 

 Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно.  

 

 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Градске библиотеке у Новом Саду, 

Нови Сад за 2020. годину. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 одборника 

гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је један одборник гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 

ГРАДСКЕ БИБЛИОТЕКЕ У НОВОМ САДУ, НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама и допунама Програмa рада Завода за заштиту 

споменика културе Града Новог Сада, Нови Сад за 2020. годину. 

 

  Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 одборника 

гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је један одборник гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА 

ПРОГРАМA РАДА ЗАВОДА ЗА ЗАШТИТУ СПОМЕНИКА КУЛТУРЕ ГРАДА 

НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Културног центра Новог Сада, Нови 

Сад за 2020. годину. 

 

  Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 одборника 

гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да је један одборник гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 

КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Музеја Града Новог Сада, 

Петроварадин за 2020. годину. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 одборника 

гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да је један одборник гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 

МУЗЕЈА ГРАДА НОВОГ САДА, ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Стеријиног позорја, Нови Сад за 2020. 

годину. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 одборника 

гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да је један одборник гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 

СТЕРИЈИНОГ ПОЗОРЈА, НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  
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 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Oдлуку о изменама Програмa рада Новосадског дечијег културног центра, 

Нови Сад за 2020. годину. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 одборника 

гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да је један одборник гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА OДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМA РАДА 

НОВОСАДСКОГ ДЕЧИЈЕГ КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА, НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Ад. број: 40-5/2020-1968-I 

23. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ  

ЗА 2021. ГОДИНУ КОЈЕ СПРОВОДИ ГРАДСКА УПРАВА ЗА ИМОВИНУ  

И ИМОВИНСКО-ПРАВНЕ ПОСЛОВЕ ГРАДА НОВОГ САДА  

 

 Предлог одлуке утврдило је Градско веће.  

 

 Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 

 

 Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

 Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

 Мира Раденовић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 

предлагача: „Пред вама је Програм инвестиционих активности за 2020. годину које 

спроводи Градска управа за имовину и имовинско-правне послове Града Новог Сада. 

Средства за реализацију Програма за 2021. годину у укупном износу планирани су у 2020 

у вредности од 1.183.000.000,00 динара. Оно што је изузетно важно овде имате у 

материјалу 24 активности, инвестиционих активности које је Градска управа за имовину и 

имовинско-правне послове планирала. Ја ћу се базирати на неколико њих да образложим, 

не зато што сматрам да су неки важнији од других, већ зато што су обимније и у смислу 

активности које захтевају за њихову реализацију, а и у смислу новчаних средстава која 

смо издвојили за реализацију ових пројеката. У овом буџету, односно у овом програму 

издвојена су средства за изградњу Дома пензионера у Каћу, односно за завршетак Дома 

пензионера у Каћу који смо започели прошле године. Затим, реконструкцију објекта 

Мађарског културног центра 60.000.000,00 динара, реконструкција објекта Културно 

уметничког друштва Степановићево у Степановићу 56.000.000,00 динара, затим 
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завршетак реализације  реконструкције и изградње свих објеката који су планирани у 

Кинеској четврти, а везани за реализацију пројекта Европска престоница културе када 

ћемо у 2021. години, надамо се, и заокружити ову четврт као једну од најважнијих 

инфраструктурних и грађевинских пројеката у оквиру пројекта Европска престоница 

културе 2022. годину и ту смо издвојили 194.000.000,00 динара. Оно што је можда и 

најважније и најзначајније за наше грађане који живе у Адицама, је изградња, односно 

завршетак изградње дома здравља у Адицама, 160.000.000,00 динара, изградња вртића на 

Сајлову 100.000.000,00 динара и изградња вртића у Ветернику 59.000.000,00 динара. 

Сматрам да је овај програм инвестиционих активности Управе за имовину и имовинско-

правне послове изузетно важан за грађане Новог Сада и за напредак, односно њихов 

квалитетнији живот у оквиру насеља у којем проводе највећи део времена и посебно 

истичем изградњу два вртића у Новом Саду, два нова вртића у Ветернику и Сајлову где 

ће наши малишани имати много боље услове  за њихово даље образовање и стасавање.“  

 

Председница Скупштине је отворила претрес. 

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес. 

 

 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о Програму 

инвестиционих активности за 2021. годину које спроводи Градска управа за имовину и 

имовинско-правне послове Града Новог Сада. 

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 одборника 

гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЗА 2021. ГОДИНУ КОЈЕ 

СПРОВОДИ ГРАДСКА УПРАВА ЗА ИМОВИНУ И ИМОВИНСКО-ПРАВНЕ 

ПОСЛОВЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Ад. број:  020-280/2020-I 

                 020-281/2020-I 

24. – 25. тачка дневног реда 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ СТАМБЕНЕ ПОДРШКЕ ЗА 

ОСТВАРИВАЊЕ ПОМОЋИ ЗА ОЗАКОЊЕЊЕ СТАНА ИЛИ ПОРОДИЧНЕ 

КУЋЕ У 2021. ГОДИНИ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ФИНАНСИРАЊУ СТАМБЕНЕ ПОДРШКЕ ГРАДА 

НОВОГ САДА У 2021. ГОДИНИ 
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 Предлоге одлука утврдило је Градско веће. 

 Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 

 Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

 Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

 Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 

предлозима.  

 

 У претресу је учествовала Сања Драшко. 

 

 Сања Драшко, председница Одборничке групе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА 

НАШУ ДЕЦУ.: „Пропустила сам да се јавим по претходној одлуци која нама у Каћу пуно 

значи, желим овом приликом само мало да злоупотребим и да се захвалим и госпођи 

Раденовић и господину Градоначелнику што су нам у Каћу обезбедили диван објекат за 

пензионере који су до сада имали незавидне услове за функционисање и пошто смо јако 

свесни колике сте напоре за то уложили, овом приликом вам заиста много хвала. Што се 

тиче Одлуке о финансирању стамбене подршке Града Новог Сада у 2021. години, као и 

наредне, свакако да ми је част и задовољство да су ово поново теме које су испред нас. 

Српска напредна странка и овим путем показује да о свим својим грађанима води рачуна 

и да ништа није остало само на нивоу предизборних обећања. Овом одлуком утврђује се 

износ средстава из буџета Града Новог Сада у 2021. години за финансирање стамбене 

подршке на територији Града Новог Сада и начин коришћења тих средстава. За 

финансирање стамбене подршке из буџета Града обезбеђују се средства у износу од 199, 

готово 200.000.000,00 динара и то за следеће намене: за помоћ озакоњења стана или 

породичне куће, сада је то износ од 1.000.000,00 динара; куповина зграда и објеката за 

извршење обавеза Града Новог Сада у оквиру стамбене подршке средства су издвојена у 

износу од 1.000.000,00 динара; текуће одржавање станова и кућа у јавној својини Града 

Новог Сада ради давања истих у оквиру стамбене подршке на територији Града Новог 

Сада издвојена средства у износу од 11.960.000,00 динара и што се тиче стицања својине 

корисника стамбене подршке путем куповине станова по непрофитним условима који су 

прибављени у јавну својину Града Новог Сада, организовањем изградње, средства су 

издвојена у износу од 186.000.000,00 динара. Ми смо и на претходној седници, а 

показујемо то својим посвећеним радом, што се вођењем нашег града тиче, располагање 

буџетским средствима и док су сви други пре нас, просто, мало заборављали или се 

играли са овом темом, Српска напредна странка је показала да брига о социјалним 

категоријама, брига о свима становницима Града Новог Сада није остала на нивоу 

предизборних обећања. Српска напредна странка испуњава сва своја дата обећања и овом 

приликом и овом одлуком показује да води рачуна о свим својим грађанима и да се труди 

да изађе у сусрет свим потребама свим категоријама грађана, што се Новог Сада, а и 
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шире, тиче. Свакако да ћемо са великим задовољством, као одборници Српске напредне 

странке, Одборничке групе Александар Вучић – За нашу децу, гласати „за“.“ 

 

 Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно.  

 

 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о Програму 

стамбене подршке за остваривање помоћи за озакоњење стана или породичне куће у 2021. 

години. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ СТАМБЕНЕ ПОДРШКЕ ЗА ОСТВАРИВАЊЕ ПОМОЋИ ЗА 

ОЗАКОЊЕЊЕ СТАНА ИЛИ ПОРОДИЧНЕ КУЋЕ У 2021. ГОДИНИ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о финансирању 

стамбене подршке Града Новог Сада у 2021. години. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ФИНАНСИРАЊУ СТАМБЕНЕ ПОДРШКЕ ГРАДА НОВОГ САДА  

У 2021. ГОДИНИ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Ад. број: 34-6822/2020-I 

          020-301/2020-I 

26. – 27. тачка дневног реда     

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ 

НОВИ САД ЗА 2021. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „УРБАНИЗАМ“ ЗАВОД ЗА 

УРБАНИЗАМ НОВИ САД ЗА 2021. ГОДИНУ  
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 Предлоге решења утврдило је Градско веће. 

 

 Савет за комуналне делатности и Савет за урбанизам, пословни простор и 

стамбену подршку нису имали примедби на предлоге које су разматрали из своје 

надлежности.  

 Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку је указао на потребу 

исправке техничке грешке у Програму пословања Јавног предузећа „Урбанизам“ Завод за 

урбанизам Нови Сад коју су одборнице и одборници добили у Извештају Савета уз допис 

од 26. децембра 2020. године. 

 Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да изнесу 

допунско образложење предлога. 

  

 Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 

предлозима. 

 

 Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес и  напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 

 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови 

Сад за 2021. годину. 

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 одборник гласао 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ САД  

ЗА 2021. ГОДИНУ 

 

 (Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног предузећа „Урбанизам“ Завод за урбанизам 

Нови Сад за 2021. годину. 

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 одборник гласао 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова донела 

 



47 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „УРБАНИЗАМ“ ЗАВОД ЗА УРБАНИЗАМ НОВИ САД  

ЗА 2021. ГОДИНУ 

  

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Ад. број: 352-1/2020-552-I 

28. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНИ 

СТАТУТА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“  

НОВИ САД 

 

 Предлог решења утврдило је Градско веће. 

 

 Савет за комуналне делатности није имао примедби. 

 

 Комисија за прописе је мишљења да је Одлука о измени Статута у складу са 

Уставом, законом и Статутом Града. 

 

 Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење. 

  

 Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, 

председница Скупштине је отворила претрес.  

 

 Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес. 

 

 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о измени Статута Јавног комуналног предузећа „Градско 

зеленило“ Нови Сад. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 одборник гласао 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНИ СТАТУТА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  
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Ад. број: 6-3/2020-300-I 

     6-3/2020-293-I 

     6-3/2020-297-I 

     6-3/2020-291-I 

     6-3/2020-289-I 

     6-3/2020-292-I 

     6-3/2020-301-I 

6-3/2020-299-I 

6-3/2020-295-I 

6-3/2020-296-I 

6-3/2020-294-I 

6-3/2020-290-I 

6-3/2020-298-I 

 

29. – 41. тачка дневног реда 

 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 

КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2021. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 

ГРАДСКЕ БИБЛИОТЕКЕ У НОВОМ САДУ, НОВИ САД ЗА 2021. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 

ИСТОРИЈСКОГ АРХИВА ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2021. 

ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 

МУЗЕЈА ГРАДА НОВОГ САДА, ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2021. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 

ЗАВОДА ЗА ЗАШТИТУ СПОМЕНИКА КУЛТУРЕ ГРАДА НОВОГ САДА, 

НОВИ САД ЗА 2021. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 

ПОЗОРИШТА МЛАДИХ, НОВИ САД ЗА 2021. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 

„НОВОСАДСКОГ ПОЗОРИШТА - ÚJVIDÉKI SZINHÁZ“, НОВИ САД ЗА 2021. 

ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 

СТЕРИЈИНОГ ПОЗОРЈА, НОВИ САД ЗА 2021. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 

УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР 

„МЛАДОСТ“, ФУТОГ ЗА 2021. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 

УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР „КИСАЧ“, 

КИСАЧ ЗА 2021. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 

КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА „РУМЕНКА“, РУМЕНКА ЗА 2021. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 

УСТАНОВЕ ЗА ИЗРАДУ ТАПИСЕРИЈА „АТЕЉЕ 61“, ПЕТРОВАРАДИН ЗА 

2021. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 

НОВОСАДСКОГ ДЕЧИЈЕГ КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА, НОВИ САД ЗА 2021. 

ГОДИНУ 

 

 Предлоге решења утврдило је Градско веће. 
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 Савет за културу и информисање није имао примедби. 

 

 Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.  

 

Далибор Рожић, члан Градског већа Града Новог Сада, представник предлагача:  

„Пред вама су програми рада 13 установа за 2021. годину. Иако смо сви пре кризе 

изазване пандемијом COVID 19 очекивали да ћемо 2021. године реализовати највећи 

европски пројекат у области културе, нажалост, пандемија нас је спречила у вези са тим, 

али желим и овом приликом да вас обавестим да је на седници Европског парламента, 

која је одржана 17. децембра ове године и коначно потврђена одлука, односно предлог 

Европске комисије да се Европска престоница културе, када је Нови Сад у питању, 

помери са 2021. на 2022. годину. Одлука о измени Одлуке Европске уније, када је 

Европска престоница културе у питању од 2020. до 2023. године потврђује оно о чему смо 

причали на некој од претходних седница Скупштине Града и оно што је такође битно 

рећи је да 2022. године, заједно са Новим Садом, Европска престоница културе ће бити 

град Еш из Луксембурга и Каонас из Литваније. Европска престоница културе за 2020. 

годину Ријека и Галвеј добили су прилику да свој пројекат реализују до краја априла 

2021. године, а градови који су 2016. године добили титуле Европске престонице, заједно 

са Новим Садом, град Темишвар и Елефсина из Грчке су померене за 2023. годину. И та 

одлука говори да смо ми били спремни већ 2021. године да реализујемо тај пројекат , 

имајући у виду да је због COVID-а 19 и на бази претпоставке да се очекује да ће у другој 

половини 2021. године бити стављена тачка на ову пандемију, ми ћемо већ 13. јануара 

2022. године, надам се и свечано отворити Европску престоницу културе у Новом Саду. 

Због тога сам ово намерно рекао на почетку свог излагања, како бих направио и увод у 

програме рада установа културе. Када је 2021. година у питању и све оно што смо још 

раније зацртали као неки план, када су у питању програми рада установа културе, нашли 

су се у овом програму, имајући у виду да су установе културе и ове године нашле начин 

како да реализују програме предвиђене за 2020. годину. С тим у вези планирали су своје 

програме и у 2021. години и укључили све оно што је битно за установе, а у виду 

програмске активности када је везано за годину титуле, односно за Пројекат Европске 

престонице културе.  Када погледамо издвајања из буџета за ресор културе уопштено, не 

само за установе културе, ми можемо видети да имамо и прогрес ове године. Наравно, ове 

године смо бацили када кажем ове године, мислим на следећу 2021. годину као последица 

усвајања буџета, видимо да имамо прогрес али пре свега за инфраструктуру. У 

програмском смислу то можда није толико изражено, али ће бити обрнуто стање у години 

титуле када ћемо више средстава наравно одвојити за програмске активности, а мање за 

инфраструктуре, јер гро ствари гро пројеката које смо предвидели 2021. године биће и 

реализовано. И само да вас подсетим када смо усвајали Стратегију културног развоја и те 

године добили титулу Европске престонице културе, укупно издвајање за ресор културе у 

Граду је износио 4,5 % када гледамо целокупни буџет. 2019. године тај проценат смо 

повећали на 7,5%, 2020. године износио 8,68, а за 2021. годину, односно то се види у 

буџету за наредну годину и у програмима рада издвајање, укупно издвајање за ресор 

културе је на 9,67% и то је свакако вредно сваке похвале. Ми по овом питању свакако 

предњачима и ако се бавимо компарацијом са другим локалним самоуправама у нашој 

држави, а и у региону а усуђујем се рећи и много много шире. Показујемо да трезвено 
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развијамо ресор културе у Новом Саду, да захваљујујћи подршци наравно и 

Градоначелника и Градске управе тражимо начин како да културу приближимо 

централним политикама Града и да опет уз подршку тражимо начина да не само културни 

него и економски и целокупни друштвени развој све више темељимо на култури, као 

једном од централних развојних подручја. И пре свега, ово све што говорим не само у 

програмском смислу, него и у инфраструктуром смислу као доброј подлози да би ми тај 

пројекат могли да реализујемо, показујемо на конкретним примерима. Колегиница 

Раденовић која је образлагала наравно оне пројекте инфраструктурне пројекте везано за 

Управу за имовину, поменула и одређене пројекте који су везани за ресор културе, али 

ипак скренућу и ја пажњу на то, али бих рекао да установе културе у наредној години 

определили средства како би додатно повећали капацитете, просторне капацитете 

установа. То радимо годинама уназад „Атеље 61“ коначно добија свој изложбени простор 

конципиран по свим стандарима, европским стандардима, следеће године, Музеј Града 

Новог Сада добија додатно проширење, је л' и у ингеренцију Музеја Града Новог Сада 

коначно долази цела једноставна касарна где ћемо готово удвостручити просторни 

капацитет Музеја Града, Новосадски дечији културни центар такође, сређујемо битне 

сегменте за функционисање те нове установе културе која је покренула платформу 

Културна станица „Млин“ и улази у мрежу културних станица, озбиљна средства се 

улажу и у Мађарски културни центар и иницијатива у вези са Мађарским културним 

центром ће бити и једна од тема на наредним седницама Скупштине Града. О томе ћемо 

причати. Друго, када је везано за инфраструктуру, скренуо бих пажњу на културне 

станице. Сви смо сведоци да смо ми пре пар месеци покренули мрежу културних станица 

и оно што је већ сада аксиом у Граду Новом Саду, по чему смо јединствени, опет у нашој 

држави, у региону, да тренутно имамо мрежу од осам културних станица, то су културне 

станице „Свилара“, „Еђшег“, „Барка на Клиси“, „Опенс“, „Млин“, Културна станица 

„Руменка“, Културна станица „Буковац“ и „Караван“ са тенденцијом да следеће године 

наравно у ту мрежу укључимо и друге просторе као што је и наравно Мађарски културни 

центар, као што је Степановићево, као што је Културна станица у Сремским Карловцима, 

што је и предвиђено „Бит буком“ и још неки простори где потпуно координисано 

поштујући одређена правила и најбоље сегменте добре организације када су културни 

програми у питању спроводимо кроз мрежу културних станица. Концертна дворана као 

трећи сегмент инфраструктуре је реалност која ће заживети већ почетком јануара , јер 

ћемо у том новом простору имати већ први званичан концерт те врсте. Оно што је битно и 

за културне станице и за концертну дворану како их везујемо за установе културе, наиме, 

Културни центар Града Новог Сада као и остале установе, имајући у виду да смо на 

новембарској седници донели Одлуку о измени Одлуке о установама културе која 

предвиђа, између осталог, усаглашавање статута свих установа са изменама и допуни 

Закона о култури, искористићемо ту прилику и статут Културног центра у том смислу 

променити да већ постојећи програми културних станица који су већ сада под 

ингеренцијом Културног центра дефинишемо посебно одељење које ће се по дубини 

бавити културним станицама, имајући у виду да желимо да тај легат који смо сви заједно  

створили у процесу припреме пројекта Европска престонице културе да тај легат 

сачувамо и да културне станице наставе свој живот, а Концертну дворану, односно 

музичку редакцију Културног центра ћемо проширити. Концертна дворана ће формално-

правно бити под ингеренцијом Културног центра и музичку редакцију ћемо преселити у 

Концертну дворану која ће кроз ту форму функционисања наставити да живи свој живот. 
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Наравно музичка и балетска школа су посебна правна лица и она ће наставити свој живот 

у складу са позитивном законском регулативом у склопу Управе за образовање,  

„Креативни дистрикт“ у тзв. Кинеској четврти. И четврта битна ствар везано за 

инфраструктуру, као што смо могли чути и од колегинице Раденовић, нама је циљ да 

током 2021. године заокружимо ту целину. Већ сада су неки простори завршени и 

културна станица „Опенс“ објекти 2, 3, „Фабрика“ ће такође почетком године почети 

пново да функционише и неки други простори ће бити оживљени и желимо да креативни 

дискрит у склопу „Калеидоскопа културе“ за 2021. годину, значи у септембру месецу 

следеће године, буде и званично презентован широј јавности на тај начин да буде спреман 

за годину титуле. И последњи сегмент везано за инфраструктуру, а везано је свакако за 

очување нашег градитељског, историјског наслеђа јесте озбиљан рад на не само 

сређивању фасаде него управо заштити нашег наслеђа у три просторно културно 

историјске целине у горњој и доњој тврђави са подграђем као једној просторно културно-

историјској целини, културно историјској целини, старо градско језгро и културној 

целини Алмашки крај.  С тим у вези са опредељена озбиљна средства из буџета Града 

Новог Сада када је Завод за заштиту споменика културе у питању и оно што се не види у 

буџету, а јесте чињеница да се у буџету Министарства културе је за следећу годину 

опредељено 300.000.000,00 динара управо за просторно  културно историјску целину 

Горња и Доња тврђава са подграђем. Имајући у виду ту чињеницу и укупно издвајање за 

ове намене, то је свакако много више него што смо до сада улагали, највише до сада, 

мислим да ћемо доста тога урадити када је у питању и заштита културно-историјског 

наслеђа. Имајући у виду ове програмске активности, припрему за Европску престоницу 

културе, желим само још једну ствар да кажем и тиме завршавам, извините ако сам мало 

одужио, да програми установа културе, корпус тих програма, али корпус програма које 

смо већ годинама дизали кроз нашу апликациону књигу односно „Бит бук“ и тренутно 

конкурси који се спроводе од стране Европске престонице културе, а чије резултате ћемо 

видети у априлу, корпус свих тих програма ће сачињавати програм за годину титуле и ту 

књигу програма за годину титуле ћемо штампати средином следеће године и у септембру 

месецу у склопу „Калеидоскопа“ и јавно објавити. Надам се да ћете подржати, наравно, 

програме рада установе културе за наредну годину.“ 

 

С обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 

предлозима.  

 

У претресу су учестовали: Ђула Киш, Јасна Казимировић Гајић, Срђана Самарџија 

и Милана Арњаш. 

 

Ђула Киш, председник Одборничке групе Vajdasági Magyar Szövetség – Pásztor 

István – Савез војвођанских Мађара – Иштван Пастор: „Пред нама је предлог решења о 

давању сагласности на програме рада установа културе Града Новог Сада за 2021. годину 

и испред Одборничке групе Савеза војвођанских мађара -Иштван Пастор је од изузетне 

важности и похвалио бих ове програме рада установе културе због спремности свих тих 

програма на у изузетној ситуацији која нас је задесила у 2020. години. Ако смо пратили 

остварење програма њихових програма у овој години, где смо имали могућности да 
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видимо како су се те институције снашле у новим приликама, видели смо да су махом 80-

90% својих програма остварили и додали нове садржаје, нове могућности скоро бих ја и 

формулисао да су применили оно што смо требали можда у наредних неколико година да 

усвојимо, она сазнања, оне могућности, оне уређаје евентуалне, оне програме. То је 

урађено у веома кратком временском раздобљу и успешно су одрадили своје задатке. 

Подржаћемо их због финансирања од стране Града Новог Сада и та средства нису се 

смањивала. Можемо чак констатовати да су средства реално и повећана. Значи, због 

давања нових садржаја то ћемо сазнати у најскорије време отварањем нове школе 

Музичке, Балетске и Концертне дворане, имаћемо нове садржаје, тако да не стојимо у 

месту, радимо на развоју културе у Новом Саду и са сигурношћу можемо тиме и 

подржати њихов развојни програм. Ја бих истакао испред Савеза војвођанских Мађара - 

Иштван Пастор одборничке групе важност пројекта Мађарског културног центра „Петефи 

Шандор“, а где се јако пуно улаже у инфраструктуру објекта, објекта који се налази на 

Телепу, који је већ око 70 година стар. Такве обнове нису рађене још на том објекту и 

осим објекта који се налази поред који је обновљен, главни објекат ће бити од споља ка 

унутрашњости сасвим обновљен. Ту ће бити уложено пуно новаца и желимо да и 

садржаје који су сада, који се и данас програмски садржаји одрађују још проширују у 

наредном периоду. Због спремности програма установе културе, због спремности 

сналажења установе културе у новим ситуацијама, ја ћу предложити свим одборницима 

да подрже програме рада за њихових програма рада за 2020. годину.“ 

 

Јасна Казимировић Гајић: „Укратко ћу се осврнути на Програм рада неколико 

установа културе, међу њима су и „Атеље 61“, о коме сам  већ једном приликом говорила, 

али морам поновити чињеницу да је ова институција културе једина и јединствена на 

простору Балкана, али и Средње Европе и да у својој историји изложбене делатности била 

присутна скоро на свим континентима, изузев аустралијског, на преко 200 изложби. Од 

јануара 2019. године репрезентативне мини-таписерије, детаљи са уметничких дела 

националне збирке таписерија Атељеа 61 део су сталних знакова пажњи и поклоне које 

делагације Града, односно Градоначелник Новог Сада уручује страним званчницима. Из 

Програма рада „Атељеа 61“ бих нарочито издвојила изложбу у Данској. У договорима са 

Културним центром Силкебурга из Данске договорено је учешће на великој 

интернационалној изложби Европске таписерије која ће бити постављена у данском граду 

истоименом Силкебургу почетком јануара 2021. године. Поводом 60 година постојања 

ове установе биће изложено чак 36 таписеријских дела из збирке Атељеа. То је показатељ, 

да вам кажем једну малу дигресију овај збирке, таписерије из збирке „Атељеа 61“ ће бити 

изложене на једном спрату, а све остале, значи из свих делова осталих света и европе све 

остале учеснице ће имати исто само један спрат. Значи, то је свакако показатељ неспорног 

угледа који има ова установа у међународним оквирима. То је такође изложба у Сарајеву 

која ће бити постављена у галеријском простору уметничке галерије БиХ у Сарајеву, 

прослава јубилеја 60 година Атељеа такође следеће године, изложбе Илије Башичевића 

једног од нашхи најпознатнијих и  најзначајнијих аутора наивне уметности и такође 

снимање краткометражног филма о Атељеу. Такође се наставља као што је господин 

Рожић рекао радови на санацији и адаптацији простора за потребе Атељеа, тако да ће се 

обезбедити један мини изложбени простор који ће делимично ова дела из ове богате 

збирке бити и омогућити да буду доступнија посетиоцима ове установе. Такође се 

планира да галерија добије један изложбени простор у кинеској четврти. Друга установа 
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је Историјски архив Новог Сада, Историјски архив Новог Сада је место од непроцењивог 

значаја креатора колективног историјског сећања Новог Сада. После 60-так година 

подстанарства, Архив је добио најсавременију зграду за чување архивске грађе која има 

3.300 m
2
 и у Историјском архиву се чува око 7.600 метара архивске грађе. Такође, од 

програма за рад у следећој години издвојила бих изложбу „Нови Сад у априлу 41. године“ 

и пројекат са војним архивом издавања збирка докумената „Злочини на југословенским 

просторима у првом и другом светском рату“. Музеј Града Новог Сада основан је 1954. 

године и више од шест деценија постојања у Музеју Града прикљупљено је и у њему се 

чува преко 60.000 предмета који представљају материјална сведочанства о животу 

његових најранијих становника и у турбулентним историјским догађајима. Изложбе које 

бих издвојила у 2021. години су изложба „Нови Сад“, то је тематска изложба у оквиру 

пројекта „Нови Сад Европска престоница културе“, изложба „Карловачка гимназија - 230 

година од оснивања“, изложба „Владичански двор - 120 година од изградње“ овог 

велелепног здања у Новом Саду. Што се тиче капиталног одржавања објеката, од 2014. 

године је много урађено на свим објектима који су у оквиру Музеја, отворен је велики 

ратни бунар, затим уређен је атријум, обновљене су фасаде на легату др Бранка Илића, тј. 

збирци стране уметности, урађена је санација и адаптација спомен збирке Јована 

Јовановића Змаја у Сремској Каменици и такође у Сремским Карловцима. Још једна 

установа која заслужује нашу пажњу јесте Стеријино позорје. Можемо рећи један понос 

Новог Сада и посебан драгуљ у културном миљеу нашег Града. Стеријино позорје 

наставља свој рад, селектор је већ прегледао десет...“ 

 

Председница Скупштине је прекинула одборницу Јасну Казимировић Гајић у 

излагању и указала јој на истек времена за излагање.  

 

 Јасна Казимировић Гајић: „...представа, оно је такође наставило дигитализацију 

својих књига и наравно часописа Сцена. И, на крају, наш Град је издвојио у културу преко 

9% буџета, успоставио европске стандарде и претекао и неке европске градове и неспорни 

је лидер у овој области у Србији. Препознавање потреба ових установа је саставни део 

политике коју води ова градска власт. Свакако никада у културу није довољно улагања, 

али у овом економском окружењу максимално смо се напрегнули и обезбедили средства 

за несметан рад ових установа. То представља показатељ да Српска Атина са поносом 

носи то име и успоставља европске стандарде у многим сегментима уметничког 

стваралаштва.“ 

 

Срђана Самарџија: „Пред нама се налази Предлог решења о давању сагласности на 

програме рада Установе за културу и образовање Културни центар „Младост“ Футог за 

2021. годину. Обзиром на ситуацију у којој смо се нашли и нужностима да се 

прилагодимо условима пандемије, Културни центар „Младост“ је свој програм 

реализиовао у потпуности према плану и програму рада за 2020. годину. Као пример 

добре праксе у претходној години, а пред изазовом како наћи начин да се нешто уради,  а 

не изговор како нешто не може да се реализује, Културни центар „Младост“ показао је да 

је спреман и за реализацију програма за 2021. Многи од вас су у протеклом периоду били 

гости програмима, пројекцијама, позоришним представама и другим манифестацијама 

овог центра. То је место које радо посећују, како Футожани, тако и Новосађани. Такође, и 

сама сведочим томе и драго ми је да сам у прилици да представим програм рада ове 
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установе за 2021. годину. Током протекле године, мноштво програма је приказано „он-

лајн“, затим на малим екранима, као документарни филмови, презентације за фестивале, 

електронске публикације, штампане публикације и тако даље. Као пример навешћу једну 

од најважнијих манифестација а то је етно манифестација Купусијада, која за све нас има 

огроман привредни, економски и туристички потенцијал, а која је током 20 година 

одржавања окупила хиљаде посетилаца из земље, али и из иностранства. Како би 

сачували бренд и традицију ове манифестације, а милионским гледаоцима указали на 

значај исте, као и Футога, места са богатом историјом, снимљен је и филм о 

„Купусијади“. „Купусијада“ је ове године и цео њен програм представљен на првом 

програму РТС-а. Снимљен је и филм о „Бисерној грани“, етно фестивалу ношње, накита и 

оглавља. Урађена је врхунска продукција, а да је то стварно тако говоре и награде 

добијене за исте. Етно радионица за израду ношње одолевајући свим изазовима у 

протеклој години, наставља је да сакупља, реконструише оригинале, израђује реплике 

народне ношње. У години пандемије, када су отказивана гостовања и концерти, Културни 

центар „Младост“ је уз поштовање свих епидемиолошких мера заштите реализовао преко 

20 филмских пројекција и 15 позоришних представа. У току је реализација 

дигитализације билет сервис, система за електронску продају улазница што је заокружење 

процеса где ће биоскоп у Футогу и остаје један од најопремљенијих у држави, а све 

захваљујући подршци Новог Сада и разумевању Градоначелника што је омогућило 

ефикаснији рад запосленим, а посетиоцима лакши и бржи приступ куповини улазница и 

најавама програма. Културни центар „Младост“ се наметнуо својим квалитетим 

програмима и мноштвом пројеката, носиоци су европског пројекта ЕФЕ налепнице 

најпрестижнијих фестивала у току израда пројекта од националног значаја препознат од 

стране УНЕСКО и оцењен високом оценом. Богато искуство, посвећеност у раду и знање 

запослених у Центру корисно је у давању подршке многим појединцима, институцијама, 

удружењима и ансамблима. Нисам без разлога причала о реализацији у 2020. години, јер 

она представља платформу за пројекте и програме за 2021. Имајући у виду све наведено 

предлажем Скупштини Града да донесе Решење о давању сагласности на план и програм 

рада Установе за културу и образовање Културни центар „Младост“, Футог за 2021. како 

би се стекли сви услови за реализовање активности предвиђених програмом рада.“  

 

Милана Арњаш: „Велика ми је част, пред вама су предлози програма рада свих 

установа културе Града Новог Сада и част ми је што имам прилику да се обратим на ову 

тему зато што резултати који су остварени у овој области само могу да нам служе на 

понос, поготово мислим на период од доношења Стратегије и титуле Европске 

престонице културе. Што се тиче самих програма, морам да вам споменем можда 

најважније ствари које су урађене у области културе, а то је подизање просторних 

капацитета свих установа културе, затим подизање људских ресурса, затим доношење 

законских оквира, институционализовање програма, доношење акционих планова и то је 

само делић посла од онога што је урађено, али чини немерљиву разлику у односу на оно 

како се садашња власт опходи према култури, а како су то чиниле неке друге власти. У 

прилог томе говори и оно што је господин Рожић споменуо, а то је да је година титуле 

престонице културе померена за само годину дана, што значи да је велик посао урађен и 

да ми спремно дочекујемо годину титуле. Као неко ко долази из једне посебне средине, 

јединствене, у смислу да је култура један од стубова нашег очувања нашег идентитета и 

заоставштина коју ми чувамо у Војводини и у Кисачу, већ више од два и по века, морам 



55 

 
да изнесем пред вас неке чињенице у смислу само да вам докажем колико је важност 

онога што је урађено у Кисачу, на пример прва дечија представа у Културном центру у 

Кисачу је одржана далеке 1881. године, то је одувек било место окупљања свих 

најважнијих дешавања, затим то је било место окупљања свих интелектуалаца, а 

реновирано је далеке 1987. године. Сада, захваљујући подршци коју имамо од 

Градоначелника Милоша Вучевића, Управе за културу на челу са господином Рожићем, 

та сала је добила ново рухо. Та сала је реконструисана, замењена су седишта, постављени 

су нови противпожарни подови, затим имамо ново платно за биоскопску пројекцију, 

затим продукцијска опрема је купљена, тако да у суштини да ми сада радимо у потпуно 

једној новој сали и не морам да споменем да је велики посао урађен и на адаптацији 

летње позорнице, која је сада претворена у један импозантан галеријски простор сигурно 

највећи од свих словачких места у Војводини и понављам ништа од овога не би било да 

немамо подршку коју уживамо. Али, овде само сам споменула подршку која се тиче 

инфраструктуре. Ту су наравно и подршка коју имамо и кроз програме који се организују 

у Културном центру. Морам да споменем фестивал, фоклорни фестивал дечији „Златна 

брана“ која има традицију више од две деценије, затим фестивале који су посвећени 

певачким скупинама и можда последњи који треба да споменем то је фестивал словачке 

ношње који представља једну ризницу нашег културног наслеђа и чува и приказује сву 

раскош коју краси словачка ношња. Да ово није јединствен случај у складу са 

Стратегијом развоја Града која је усвојена 2016. године, где је један од главних постулата 

и децентрализација културних дешавања, ја се морам осврнути и на наше комшије 

културни центар Руменку који је основан пре само три године, 2017. и за то време је 

решио све своје...“ 

 

Председница Скупштине је прекинула одборницу Милану Арњаш у излагању и 

указала јој на истек времена за излагање.  

 

Руковођење седницом Скупштине преузела је Кристина Караић, заменица 

председнице Скупштине.  

 

Милана Арњаш: „...инфраструктурне пројекте. Завршавам и морам да споменем да 

је остварио велику, решио све своје инфраструктурне пројекте, људске ресурсе, законске 

оквире међуинституционалну сарадњу, међу којима морам да споменем сарадњу са 

Заводом за заштиту споменика, где су радили на каталогу очувања грађевинског наслеђа 

Руменке, али оно што је можда најзначајније то је да морам да споменем да су после само 

три године носиоци једног европског пројекта где им је партнер из Данске, пројекат се 

зове „Culture up“ и посвећен је неурбаним срединама тако да ће они заједно са 

фондацијом, понављам после само три године бити неко ко ће представљати Нови Сад  у 

Данској, али исто тако угостити своје партнере овде и упознати их са Новим Садом, али и 

са свим установама културе у Граду Новом Саду. Тако да је ово само један доказ да су 

прави људи на правом месту, да ми имамо јасну визију куда треба да идемо са јасним 

циљем и ако погледамо оно што смо урадили у прошлости, мислим да нас чека светла 

будућност у култури.“ 
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Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, заменица председнице 

Скупштине је закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати 

посебно. 

  

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању сагласности на Програм рада Културног центра Новог Сада, Нови Сад за 2021. 

годину. 

 

Након гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА 

НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2021. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању сагласности на Програм рада Градске библиотеке у Новом Саду, Нови Сад за 

2021. годину. 

 

 Након гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА ГРАДСКЕ БИБЛИОТЕКЕ У 

НОВОМ САДУ, НОВИ САД ЗА 2021. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању сагласности на Програм рада Историјског архива Града Новог Сада, Нови Сад за 

2021. годину. 
 

 Након гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала  да је 60 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА ИСТОРИЈСКОГ АРХИВА 

ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2021. ГОДИНУ НА ГЛАСАЊЕ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању сагласности на Програм рада Музеја Града Новог Сада, Петроварадин за 2021. 

годину. 

 

Након гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ  

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА МУЗЕЈА ГРАДА НОВОГ 

САДА, ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2021. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању сагласности на Програм рада Завода за заштиту споменика културе Града Новог 

Сада, Нови Сад за 2021. годину  

 

 Након гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала  да је 61 

одборник гласао „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

 О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА ЗАВОДА ЗА ЗАШТИТУ 

СПОМЕНИКА КУЛТУРЕ ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2021. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању сагласности на Програм рада Позоришта младих, Нови Сад за 2021. годину. 

 

 Након гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала  да је 61 

одборник гласао „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА ПОЗОРИШТА МЛАДИХ, 

НОВИ САД ЗА 2021. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању сагласности на Програм рада „Новосадског позоришта - Újvidéki Szinház“, Нови 

Сад за 2021. годину. 

 

 Након гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА „НОВОСАДСКОГ 

ПОЗОРИШТА - ÚJVIDÉKI SZINHÁZ“, НОВИ САД ЗА 2021. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању сагласности на Програм рада Стеријиног позорја, Нови Сад за 2021. годину  

 

 Након гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА СТЕРИЈИНОГ ПОЗОРЈА, 

НОВИ САД ЗА 2021. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању сагласности на Програм рада Установе за културу и образовање Културни центар 

„Младост“, Футог за 2021. годину  

 

 Након гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала  да је 61 

одборник гласао „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И 

ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР „МЛАДОСТ“, ФУТОГ ЗА 2021. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању сагласности на Програм рада Установе за културу и образовање Културни центар 

„Кисач“, Кисач за 2021. годину. 

 

 Након гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала  да је 61 

одборник гласао „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“", односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ 

И ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР „КИСАЧ“, КИСАЧ ЗА 2021. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању сагласности на Програм рада Културног центра „Руменка“, Руменка за 2021. 

годину. 

 

 Након гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала  да је 61 

одборник гласао „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА 

„РУМЕНКА“, РУМЕНКА ЗА 2021. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању сагласности на Програм рада Установе за израду таписерија „Атеље 61“, 

Петроварадин за 2021. годину. 

 

 Након гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

 О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА УСТАНОВЕ ЗА ИЗРАДУ 

ТАПИСЕРИЈА „АТЕЉЕ 61“, ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2021. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању сагласности на Програм рада Новосадског дечијег културног центра, Нови Сад за 

2021. годину. 

 

Након гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА НОВОСАДСКОГ ДЕЧИЈЕГ 

КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА, НОВИ САД ЗА 2021. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Ад. број: 51-41/2020-I 

     51-38/2020-I 

          51-39/2020-I 

          51-37/2020-I 

          51-36/2020-I 

42. – 46. тачка дневног реда 

 ГОДИШЊИ ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ АПОТЕКЕ НОВИ САД  

ЗА 2019. ГОДИНУ 

 ГОДИШЊИ ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ ЗАВОДА ЗА 

ЗДРАВСТВЕНУ ЗАШТИТУ СТУДЕНАТА НОВИ САД ЗА 2019. ГОДИНУ 

 ГОДИШЊИ ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ ЗАВОДА ЗА 

ЗДРАВСТВЕНУ ЗАШТИТУ РАДНИКА НОВИ САД ЗА 2019. ГОДИНУ 

 ГОДИШЊИ ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ ЗАВОДА ЗА ХИТНУ 

МЕДИЦИНСКУ ПОМОЋ НОВИ САД ЗА 2019. ГОДИНУ 

 ГОДИШЊИ ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ ДОМА ЗДРАВЉА „НОВИ 

САД“ НОВИ САД ЗА 2019. ГОДИНУ 

 

Руковођење седницом преузела је председница Скупштине. 

 

Извештаје са предложеним закључцима доставило је Градско веће. 

 

Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици није 

имао примедби. 

 

  Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.  
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Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 

предлозима. 

 

У претресу је учестовала Верица Ракић. 

 

 Верица Ракић, председница Одборничке групе АЛЕКСАНДАР ШАПИЋ – 

ПОБЕДА ЗА НОВИ САД - РУСКА СТРАНКА: „Руска странка неће подржати Извештај о 

раду и пословању Завода за здравствену заштиту радника Нови Сад за 2019. годину, јер 

ова институција и поред подршке Града, Покрајине и Републике пословну годину 

завршава са губитком. Из извештаја о пословању јасно се може закључити да разлог 

оваквог пословања није недовољна подршка оснивача, већ недовољна агилност 

менаџмента предузећа, да обим посла ако не увећа, макар задржи на нивоу претходне 

године. У прилог томе говоре подаци да је реализовани број услуга за 11% испод 

планираних, док су реализовани приходи за 20.000.000,00 динара испод планираних. 

Приходи из године у годину имају тенденцију пада. У 2018. години приходи су за 

12.000.000,00 динара мањи у односу на 2017. годину, док су у 2019. години  за 

9.000.000,00 милиона динара мањи у односу на 2018. годину. Значи да у периоду од две 

године имамо пад прихода од 21.000.000,00 динара, односно приходи су у односу на 2017. 

годину мањи за 24%. Истина је да је у претходном периоду отворено пар приватних 

институција које обављају исте или сличне послове као Завод, али Завод је институција 

која постоји годинама и у који су корисници услуга имали поверења. Како је могуће да у 

овој мери конкуренција уздрма пословање Завода у мери за две пословне године приходи 

падну за 24%? Управо та ситуација је требало да покрене менаџмент да се позабави 

осмишљавањем нових и бољих услуга на тржишту. Као резултат њиховог рада имамо 

значајан пад пословања институције која је годинама била лидер у области здравствене 

заштите. Једна од услуга које је Завод увео пре доласка тренутног менаџмента, а откад је 

господин Милош Вучевић Градоначелник Града Новог Сада је обука из прве помоћи 

кандидата за Б категорију, основна и напредна обука запослених. Обуку је пролазило 200-

тињак кандидата око 15-так ауто-школа месечно. Данас је тај број десет пута мањи. Обука 

је коштала 4.000,00 динара по кандидату, материјал потребан за обуку се састојао из два 

папира и услуге предавача која је износила 4000,00 динара по групи. Сложићете се да је 

ово била заиста исплатива услуга за Завод. Такође, запослени у Заводу стрепе за своја 

радна места, услед смањеног обима посла нормално је и смањење броја запослених. О 

томе говори и чињеница да је број запослених у 2019. години мањи за пет људи у односу 

на 2018. годину. Смањење броја запослених за 13% за само једну пословну годину није 

нимало охрабрујућа чињеница. Учешће расхода запослених у укупним приходима са 55% 

у 2017. години расте на 66% у 2018, односно у 2019. години на 72%, што је поражавајуће. 

Такође, одлична прилика је била да се искористе средства која су буџетом предвиђена за 

куповину нових униформи и да се на тај начин побољшају услови рада запослених који 

нове униформе нису добили пет година уназад. Међутим, уштеда на трошковима је 

управо на овој ставци, са реализацијом трошкова од нула динара, док су са друге стране 

трошкови службених путовања скоро па дуплирани у односу на 2018. годину. И још једна 

ствар, нисам из економске струке, међутим оно што сам уочила читајући ове извештаје 
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јесте да се амортизација као трошак не приказује од 2017. године. Да ли је могуће да су 

сва средства амортизована закључно са 2017. годином до нивоа њихове резидуалне 

вредности? Ово је свакако ствар коју би требало накнадно проверити. Ово су неке од 

чињеница због којих нећемо подржати извештај о раду и пословању Завода за здравствену 

заштиту радника Нови Сад за 2019. годину. На основу објављеног финансијског плана за 

2020. годину можемо закључити да не постоје планови за развој пословања већ само 

покушај одржавања на постојећем нивоу. Сматрамо да ова здравствена установа због свог 

потенцијала који има као и поред све подршке како Града Новог Сада, Покрајине и 

Републике не би смела да има овакве резултате пословања.“ 

 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно.  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Годишњег извештаја о раду и пословању Апотеке Нови Сад за 2019. годину.  

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 одборника 

гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

З А К Љ У Ч А К 

 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Годишњи извештаја о раду и пословању 

Апотеке Нови Сад за 2019. годину. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Годишњег извештаја о раду и пословању Завода за здравствену заштиту студената Нови 

Сад за 2019. годину. 

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 одборника 

гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

З А К Љ У Ч А К 

 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Годишњи извештаја о раду и пословању 

Завода за здравствену заштиту студената Нови Сад за 2019. годину 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Годишњег извештаја о раду и пословању Завода за здравствену заштиту радника Нови 

Сад за 2019. годину. 
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 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 одборника 

гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

З А К Љ У Ч А К 

 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Годишњи извештаја о раду и пословању 

Завода за здравствену заштиту радника Нови Сад за 2019. годину. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Годишњег извештаја о раду и пословању Завода за хитну медицинску помоћ Нови Сад за 

2019. годину. 

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 одборника 

гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

З А К Љ У Ч А К 

 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Годишњи извештаја о раду и пословању 

Завода за хитну медицинску помоћ Нови Сад за 2019. годину. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Годишњег извештаја о раду и пословању Дома здравља „Нови Сад“ Нови Сад за 2019. 

годину. 

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 одборник гласао 

„за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

З А К Љ У Ч А К 

 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Годишњи извештаја о раду и пословању 

Дома здравља „Нови Сад“ Нови Сад за 2019. годину. 

 

Ад. број: 51-40/2020-I 

47. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА И 

РАЗВОЈА АПОТЕКЕ НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

Предлог решења утврдило је Градско веће. 
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Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици није 

имао примедби. 

 

 Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.  

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес о овим предлозима. 

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес.  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада и развоја Апотеке Нови Сад за 2020. годину  

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 одборник гласао 

„за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА И РАЗВОЈА АПОТЕКЕ 

НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Ад. број: 020-308/2020-I 

           351-1/2019-729-I 

           361-506/2020-I 

48. – 50. тачка дневног реда 

 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРЕНОСУ ПРАВА ЈАВНЕ СВОЈИНЕ РЕПУБЛИКЕ 

СРБИЈЕ У ЈАВНУ СВОЈИНУ ГРАДА НОВОГ САДА, БЕЗ НАКНАДЕ  

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ КОЈОМ СЕ ПРЕДЛАЖЕ ВЛАДИ РЕПУБЛИКЕ СРБИЈЕ 

ДА ДОНЕСЕ ОДЛУКУ О ПРЕНОСУ У ЈАВНУ СВОЈИНУ ГРАДА НОВОГ 

САДА, НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ, БЕЗ НАКНАДЕ, ПРАВО СВОЈИНЕ НА 

ОБЈЕКТУ - ПОМОЋНОЈ ЗГРАДИ ПОВРШИНЕ 25М
2
, КОЈА ЈЕ У ДРЖАВНОЈ 

СВОЈИНИ РЕПУБЛИКЕ СРБИЈЕ, СА УПИСАНИМ ПРАВОМ КОРИШЋЕЊА 

МИНИСТАРСТВА ПОЉОПРИВРЕДЕ, ШУМАРСТВА И ВОДОПРИВРЕДЕ, 

ИЗГРАЂЕНОЈ НА ПАРЦЕЛИ БРОЈ 900 К.О.НОВИ САД III, КОЈА ЈЕ У 

ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА 
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 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ОТУЂЕЊУ НЕПОКРЕТНОСТИ ИЗ ЈАВНЕ СВОЈИНЕ 

ГРАДА НОВОГ САДА, У НОВОМ САДУ, УЛИЦА ВОЈВОЂАНСКИХ БРИГАДА 

БРОЈ 7, ПРИВРЕДНОМ ДРУШТВУ „VEGA PROPERTIES RADNIČKI“ DOO 

NOVI SAD 

 

Предлоге одлука и Предлог решења утврдило је Градско веће. 

 

Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку и Савет за комуналне 

делатности нису имали примедби на предлоге које су разматрали из своје надлежности.  

 

 Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.  

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 

предлозима. 

 

У претресу је учествовала Драгана Крагуљац. 

 

Драгана Крагуљац: „Данас се пред нама налази Решење о отуђењу непокретности 

из јавне својине Града Новог Сада у Улици Војвођанских бригада број 7, односно зграде 

Радничког универзитета. Зграда Радничког универзитета свечано је отворена далеке 1966. 

године. За то време импонзантна грађевина од 13 спратова названа је и модерна школа 

образовања. Кроз своје постојање њене школе и различите видове образовања прошло је 

десетине хиљада, да тако кажем ђака и људи жељних додатног знања и усавршавања. 

Нажалост, богату историју и традицију зграде и Радничког универзитета нагло је 2000. 

године прекинуо пожар у коме је зграда изгорела. Морам да кажем да до све пре пар  

година није постојала снажна воља и жеља да се судбина ове зграде реши, јер да то 

постоји сви проблеми су решиви, али ето и са овим проблемом старим две деценије ова 

градска власт на челу са Градоначелником Милошем Вучевићем се ухватила у коштац и 

истрајала до његовог коначног решења. Како је само једна десетина зграде припадала 

Граду, а остало било на Републици, било је најпре потребно да се комплетан Раднички 

универзитет пренесе на Град што је учињено и тиме су створени сви предуслови да Град 

крене у решавање судбине зграде Радничког универзитета. Наравно, постојала је 

недоумица да ли Град да уђе у реконструкцију саме зграде, пошто је постојала идеја да се 

све градске управе сместе у овај простор, али анализом је утврђено да  без обзира што 

зграда има 13 спратова простор није довољан или да крене у продају. Како би се утврдило 

да ли постоји заинтересованост за купњу ове зграде објављен је необавезујући позив на 

који се јавило пар фирми и пошто се увидело да постоји заинтересованост за купњу 

зграде, урађене су све потребне предрадње, односно процена вредности како објекта тако 

и саме зграде  односно скелета. Процену је радила пореска управа, објекти су процењени 

на непуних 2.900.000,00 евра, а заједно са земљиште на готово 6.000.000,00 евра. Зграда 



66 

 
Радничког универзитета продата је у трећем позиву који је расписан за непуних 

5.300.000,00 евра. Купљена је од стране Вега пропертис Раднички доо која је део Вега ИТ 

компаније. Морам да напоменем да је Вега ИТ компанија домаћа компанија и како је нови 

власник зграде изјавио након куповине планира реконструкцију зграде да направи не 

само најлепшу зграду у Новом Саду него и у Србији. Зграду која ће бити препознатљива у 

Граду и поново представљати симбол Града и бити на понос Новом Саду и његовим 

грађанима. Зграда која ће бити обновљена после 20 година улива наду да и у овим тешким 

временима може да се ради и иде напред и ово је још један доказ да је Нови Сад ИТ 

центар не само у Србији, већ и у региону. Ово је велика победа Града Новог Сада, 

његових грађана и морам да кажем нешто што се можда некима неће допасти, али победа 

Српске напредне странке која води овај град на челу са Градоначелником Милошем 

Вучевићем, његовој вољи и жељи да се ухвати у коштац са проблемима.“ 

 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно.  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о преносу права 

јавне својине Републике Србије у јавну својину Града Новог Сада, без накнаде. 

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 одборника 

гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да су два одборника гласала 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

ОДЛУКУ 

О ПРЕНОСУ ПРАВА ЈАВНЕ СВОЈИНЕ РЕПУБЛИКЕ СРБИЈЕ У ЈАВНУ 

СВОЈИНУ ГРАДА НОВОГ САДА, БЕЗ НАКНАДЕ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке којом се предлаже 

Влади Републике Србије да донесе Одлуку о преносу у јавну својину Града Новог Сада, 

непосредном погодбом, без накнаде, право својине на објекту – помоћној згради 

површине 25м
2
, која је у државној својини Републике Србије, са уписаним правом 

коришћења Министарства пољопривреде, шумарства и водопривреде, изграђеној на 

парцели број 900 К.О.Нови Сад III, која је у јавној својини Града Новог Сада. 

 

 Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 одборника 

гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да су два одборника гласала 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
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ОДЛУКУ 

 КОЈОМ СЕ ПРЕДЛАЖЕ ВЛАДИ РЕПУБЛИКЕ СРБИЈЕ ДА ДОНЕСЕ ОДЛУКУ О 

ПРЕНОСУ У ЈАВНУ СВОЈИНУ ГРАДА НОВОГ САДА, НЕПОСРЕДНОМ 

ПОГОДБОМ, БЕЗ НАКНАДЕ, ПРАВО СВОЈИНЕ НА ОБЈЕКТУ – ПОМОЋНОЈ 

ЗГРАДИ ПОВРШИНЕ 25М
2
, КОЈА ЈЕ У ДРЖАВНОЈ СВОЈИНИ РЕПУБЛИКЕ 

СРБИЈЕ, СА УПИСАНИМ ПРАВОМ КОРИШЋЕЊА МИНИСТАРСТВА 

ПОЉОПРИВРЕДЕ, ШУМАРСТВА И ВОДОПРИВРЕДЕ, ИЗГРАЂЕНОЈ НА 

ПАРЦЕЛИ БРОЈ 900 К.О.НОВИ САД III, КОЈА ЈЕ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 

НОВОГ САДА 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о отуђењу 

непокретности из јавне својине Града Новог Сада, у Новом Саду, Улица Војвођанских 

бригада број 7, привредном друштву „VEGA PROPERTIES RADNIČKI“ DOO NOVI SAD. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ и да су два одборника гласала 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ОТУЂЕЊУ НЕПОКРЕТНОСТИ ИЗ ЈАВНЕ СВОЈИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА, У 

НОВОМ САДУ, УЛИЦА ВОЈВОЂАНСКИХ БРИГАДА БРОЈ 7, ПРИВРЕДНОМ 

ДРУШТВУ „VEGA PROPERTIES RADNIČKI“ DOO NOVI SAD 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Ад. број: 3-920/2020-I 

51. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРИХВАТАЊУ УДЕЛА БЕЗ НАКНАДЕ ГРАДА НОВОГ 

САДА У КАПИТАЛУ ПРИВРЕДНОГ ДРУШТВА FULL PROTECT Д.О.О. 

БЕОГРАД  

 

Предлог одлуке утврдило је Градско веће.  

 

Савет за буџет и финансије није имао примедби. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.  

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
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Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о прихватању 

удела без накнаде Града Новог Сада у капиталу привредног друштва FULL PROTECT 

д.о.о. Београд. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина већином гласова донела  

 

ОДЛУКУ 

О ПРИХВАТАЊУ УДЕЛА БЕЗ НАКНАДЕ ГРАДА НОВОГ САДА У КАПИТАЛУ 

ПРИВРЕДНОГ ДРУШТВА FULL PROTECT Д.О.О. БЕОГРАД 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Ад. број: 020-310/2020-I 

52. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА КОЈИМ СЕ ОДОБРАВА УПОТРЕБА НАЗИВА ГРАДА  

НОВОГ САДА СПОРТСКОМ УДРУЖЕЊУ УЛИЧНОГ БАСКЕТА 

„БАСКЕТ3X3“ 

 

Предлог решења утврдио је Савет за статутарна питања и локалну самоуправу. 

 

Градско веће је предложило Скупштини да донесе предложено решење. 

 

Допис са Закључком Градског већа достављен је одборницама и одборницима 26. 

децембра 2020. године.  

 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Срђана Самарџија, председница Савета за статутарна питања и локалну 

самоуправу, представница предлагача: „Спортско удружење уличног баскета 3 на 3 се 

дана 2. децембра 2020. године обратило Савету за статутарна питања и локалну 

самоуправу са захтевом за давање сагласности на употребу назива Града Новог Сада у 

називу овог спортског удружења ради промене назива овог удружења у Спортско 

удружење Клуб кошарке 3 на 3 Нови Сад. Из документације која је приложена уз захтев а 

која говори у прилог активностима удружења, јасно се види да ово спортско удружење од 

оснивања 2013. године, а на челу са председником Скупштине удружења заступником и 

чланом Душаном Домовићем Булутом, који је уједно један од најпознатијих светских 

играча баскета 3 на 3, постигло је врхунске резултате представљајући на тај начин Град 
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Нови Сад широм света.  Поред учешћа на многобројним турнирима, освојеним титулама, 

удружење посебно може да се похвали и чињеницом да су освојене четири „world-титуле“ 

и три „ол стар-титуле“, као најпрестижније светске и континенталне клубске титуле у 

баскету 3 на 3. Савет за статутарна питања и локалну самоуправу Скупштине Града Новог 

Сада је на седници 24. децембра 2020. године размотрио захтев и на основу приложене 

документације оценио да су испуњени услови из члана 10. Одлуке, односно да ће 

активности овог спортског удружења допринети даљој афирмацији угледа Града Новог 

Сада као и развоју, промоцији, популаризацији и омасовљењу кошаркашког спорта 

уличног баскета 3 на 3 на територији Града Новог Сада, јачању спортског морала и духа и 

мера за спречавање негативних појава у кошаркашком спорту. Сходно наведеном, Савет 

за статутарна питања и локалну самоуправу утврди је Предлог решења којим се одобрава 

употреба назива Града Новог Сада Спортском удружењу уличног баскета баскет 3 на 3 

ради промене назива у Спортско удружење Клуб кошарке 3 на 3 Нови Сад и предлаже 

Скупштини Града Новог Сада да предлог решења размотри и донесе Решење у 

предложеном тексту.“ 

 

Председница Скупштине је отворила претрес. 

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења којим се одобрава 

употреба назива Града Новог Сада СПОРТСКОМ УДРУЖЕЊУ УЛИЧНОГ БАСКЕТА 

„БАСКЕТ3X3“. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 одборника 

гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„узржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

КОЈИМ СЕ ОДОБРАВА УПОТРЕБА НАЗИВА ГРАДА НОВОГ САДА 

СПОРТСКОМ УДРУЖЕЊУ УЛИЧНОГ БАСКЕТА „БАСКЕТ3X3“ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Ад. број: 022-1/2020-328-I 

     022-1/2020-329-I 

     022-1/2020-330-I 

     022-1/2020-331-I 

     022-1/2020-332-I 

     022-1/2020-333-I 

022-1/2020-334-I 

022-1/2020-335-I 

022-1/2020-336-I 

022-1/2020-337-I 

022-1/2020-338-I 

022-1/2020-339-I 

53. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОЗИ КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА, АДМИНИСТРАТИВНА И 

МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА: 

 Предлог решења о престанку дужности директора Туристичке 

организације Града Новог Сада 
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 Предлог решења о именовању директора Туристичке организације Града 

Новог Сада 

 Предлог решења о именовању председника Надзорног одбора Јавног 

комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад 

 Предлог решења о престанку дужности члана Надзорног одбора Јавног 

комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад 

 Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Јавног комуналног 

предузећа „Тржница“ Нови Сад 

 Предлог решења о разрешењу председника Управног одбора Апотеке 

Нови Сад  

 Предлог решења о престанку дужности члана Надзорног одбора Јавног 

комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад 

 Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Јавног комуналног 

предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад 

 Предлог решења о престанку дужности председника, седам чланова и 

секретара Управног одбора Фонда за унапређење вокалне уметности 

младих „Меланије Бугариновић и ћерке Мирјане Калиновић-Калин“ у 

Новом Саду 

 Предлог решења о именовању председника, девет чланова и секретара 

Управног одбора Фонда за унапређење вокалне уметности младих 

„Меланије Бугариновић и ћерке Мирјане Калиновић-Калин“ у Новом 

Саду 

 Предлог решења о престанку дужности члана Комисије за представке и 

предлоге 

 Предлог решења о избору члана Комисије за представке и предлоге 

 

Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања утврдила 

је Предлоге решења. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли председник Комисије жели да 

образложи предлоге Комисије. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 

предлозима. 

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно.  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности директора Туристичке организације Града Новог Сада  

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина једногласно донела  
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РЕШЕЊE 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРА ТУРИСТИЧКЕ ОРГАНИЗАЦИЈЕ 

ГРАДА НОВОГ САДА 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

директора Туристичке организације Града Новог Сада. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 одборника 

гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ  

О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА ТУРИСТИЧКЕ ОРГАНИЗАЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ 

САДА 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

председника Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови 

Сад. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 одборника 

гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

 О ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности члана Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад.  

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 

Скупштина једногласно донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

члана Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад  

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 одборника 

гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

председника Управног одбора Апотеке Нови Сад. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 одборник гласао 

„за“ и да нијеан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ПРЕДСЕДНИКА УПРАВНОГ ОДБОРА АПОТЕКЕ НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности члана Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Водовод и 

канализација“ Нови Сад. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 62 одборника гласало 

„за“, односно да је Скупштина једногласно донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању  

члана Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови 

Сад. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 одборника 

гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности председника, седам чланова и секретара Управног одбора Фонда за унапређење 

вокалне уметности младих „Меланије Бугариновић и ћерке Мирјане Калиновић-Калин“ у 

Новом Саду  

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 одборник гласао 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ПРЕДСЕДНИКА, СЕДАМ ЧЛАНОВА И 

СЕКРЕТАРА УПРАВНОГ ОДБОРА ФОНДА ЗА УНАПРЕЂЕЊЕ ВОКАЛНЕ 

УМЕТНОСТИ МЛАДИХ „МЕЛАНИЈЕ БУГАРИНОВИЋ И ЋЕРКЕ МИРЈАНЕ 

КАЛИНОВИЋ-КАЛИН“ У НОВОМ САДУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

председника, девет чланова и секретара Управног одбора Фонда за унапређење вокалне 

уметности младих „Меланије Бугариновић и ћерке Мирјане Калиновић-Калин“ у Новом 

Саду. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 одборника 

гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА, ДЕВЕТ ЧЛАНОВА И СЕКРЕТАРА УПРАВНОГ 

ОДБОРА ФОНДА ЗА УНАПРЕЂЕЊЕ ВОКАЛНЕ УМЕТНОСТИ МЛАДИХ 

„МЕЛАНИЈЕ БУГАРИНОВИЋ И ЋЕРКЕ МИРЈАНЕ КАЛИНОВИЋ-КАЛИН“ У 

НОВОМ САДУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање  Предлог решења о престанку 

дужности члана Комисије за представке и предлоге. 
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Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 одборник гласао 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 

већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА ПРЕДСТАВКЕ И 

ПРЕДЛОГЕ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председница Скупштине је ставила на гласање  Предлог решења о избору члана 

Комисије за представке и предлоге. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 62 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“,  односно да је 

Скупштина једногласно донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ИЗБОРУ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА ПРЕДСТАВКЕ И ПРЕДЛОГЕ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Пошто су размотрене тачке утврђеног дневног реда, председница Скупштине је 

упитала да ли неко од одборница и одборника жели да постави одборничко питање. 

 

Председница Скупштине Града је свим грађанкама и грађанима честитала 2021. 

годину и свима пожелела здравља и успеха. 

 

Након што је завршен рад по утврђеним тачкама дневног реда, а с обзиром на то да 

није било одборничких питања, председница Скупштине је у 13.43 часова закључила VIII 

седницу Скупштине Града Новог Сада. 

 

 


